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Υπεύθυνος Μάρκετινγκ:
Ανδρέας Γρίβας

Παρακολούθησα τον διάλογο με-
ταξύ των υποψηφίων Δημάρχων 

Χαϊδαρίου που πραγματοποιήθηκε 
την Κυριακή 1�10 στην Πλατεία του 
Δάσους. ¸ταν μια ενδιαφέρουσα δι-
αδικασία κατά την οποία οι υποψή-
φιοι είχαν την ευκαιρία να παρουσιά-
σουν τις θέσεις τους. 
Δεν θα αξιολογήσω τις απαντήσεις 
των υποψηφίων στα διάφορα θέματα, 
συνολικά δεν συμφωνώ με τη «βαθ-
μολόγηση» των GHEDWH από τους δη-
μοσιογράφους. 
Θα σταθώ σε ένα θέμα ουσίας, που 
φανερώνει πολλά κατά τη γνώμη μου 
για τον τρόπο σκέψης αλλά και για 
την πολιτική πρακτική ενός από τους 
υποψηφίους, του κ. ®ρη Πανόπουλου. 
Απαντώντας σε ερώτηση για τον 
λόγο της μη συμμετοχής του στη συ-
γκέντρωση του Δήμου και των τοπι-
κών Συλλόγων ενάντια στη δημιουρ-
γία μονάδας LN* στα Ναυπηγεία 
Σκαραμαγκά τον Απρίλιο, ο κ. Πανό-
πουλος είπε ότι: Είναι αντίθετος στη 
δημιουργία μονάδας LN* αλλά δεν 
πήρε μέρος στη συγκέντρωση επειδή 
σε «συγκεντρώσεις που διοργανώνο-
νται μόνον για να διοργανώνονται δεν 
συμμετέχει». 

Συμπολίτες μου, εδώ υπάρχει σο-
βαρό θέμα � Η συγκέντρωση 

στην Πλατεία Δημαρχείου ενάντια 
στο LN* στις αρχές Απριλίου απο-
φασίστηκε από τον Δήμο και τους 
τοπικούς Συλλόγους ®νω και Κάτω 
Αφαίας, Δάσους, Δαφνιού, ®νω Δά-
σους και διοργανώθηκε μετά από σύ-
σκεψη όπου συμμετείχαν όλοι οι φο-
ρείς της πόλης και όλες οι παρατά-
ξεις του ΔΣ. ¸ταν κυριολεκτικά πάν-
δημη η διοργάνωση και, παρά την 
ισχυρή βροχή, είχε πολύ μεγάλη συμ-
μετοχή. Η αναφορά του κ. Πανόπου-
λου ότι αυτή ειδικά η συγκέντρωση 
«διοργανώθηκε για να διοργανωθεί» 
προσβάλλει ευθέως όλους τους τοπι-
κούς Συλλόγους και τους φορείς της 
πόλης, όπως προσβάλλει και τα 33 

μέλη του ΔΣ, που εκπροσωπούν το 
σύνολο των Χαϊδαριωτών. Ας σημει-
ωθεί μάλιστα ότι πρόεδρος της δια-
παραταξιακής επιτροπής που διοργά-
νωσε την εκδήλωση ήταν ο κ. Γιάννης 
Θεοτοκάς, Δημοτικός Σύμβουλος της 
αντιπολίτευσης και όχι της Διοίκησης. 
Ο οποίος, κατά γενική ομολογία, κα-
τόρθωσε να κρατήσει έξω από κομ-
ματικές αντιπαραθέσεις τη διεκδί-
κηση του Δήμου να μη δημιουργηθεί 
μονάδα LN* στον Σκαραμαγκά. 
Καταρχήν λοιπόν έχουμε μια τερά-
στια επίδειξη αλαζονείας. Ο συγκε-
κριμένος υποψήφιος φαίνεται να θε-
ωρεί πως το σύνολο των τοπικών 
Συλλόγων, φορέων, Δημοτικών Συμ-
βούλων της πόλης μας διοργάνω-
σαν μια «στημένη» εκδήλωση ενώ ο 
ίδιος, όπως είπε «κρίνεται μόνον από 
το λαό». Μόνος του μιλάει με το λαό 
και όλοι οι άλλοι είναι στημένοι. Τι 
να πεις�

¹σως όμως δεν πρόκειται μόνον 
για αλαζονεία. Η δικαιολογία ότι η 

πάνδημη εκδήλωση «έγινε μόνον για 
να γίνει» αποτελεί και τον τρόπο να 
δηλώνει μεν ότι είναι αντίθετος στο 
LN* αλλά ταυτόχρονα να κρατιέται 
προσεκτικά «έξω από το κάδρο» των 
αντιδράσεων. Έτσι ώστε να μην στε-
ναχωρήσει τα ιδιωτικά συμφέροντα 
που επεδίωκαν τη δημιουργία της μο-
νάδας. Μια παλιά ελληνική ταινία είχε 
μια έκφραση για αυτό :«Και με τον 
αστυφύλαξ και με τον χωροφύλαξ». 
Αναρωτιέμαι όμως: Αν τυχόν βρισκό-
ταν στη Διοίκηση του Δήμου και τύ-
χαινε αυτό ή κάποιο άλλο ζήτημα 
που απαιτεί ξεκάθαρη θέση και δυ-
ναμική αντίδραση του Δήμου, τι θα 
έκανε� Θα δήλωνε πάλι ότι διαφω-
νεί μεν αλλά οι αντιδράσεις «γίνονται 
για να γίνονται»� Θα είχαμε δηλαδή 
έναν Δήμο παθητικό θεατή των εξε-
λίξεων που αφορούν την πόλη� Αυτό 
σίγουρα θα εξυπηρετούσε κάποιους. 
Δεν θα εξυπηρετούσε όμως καθόλου 
το Χαϊδάρι και τους κατοίκους του.

Του Στέφανου Μυτιληναίου
∆ηµοσιογράφου, Συγγραφέα,
∆ιπλωµατικού συντάκτη

Αλαζονεία ή υποκρισία;

Χαϊδάρι
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Βρίσκεται από νωρίς το πρωί ως αργά το βράδυ στην πρώτη γραμμή, 
απαντά πάντα στο τηλέφωνο, βρίσκεται διαρκώς στο πλευρό των συμπο-
λιτών του, τον εντοπίζεις σε κάθε γωνιά του Δήμου Περιστερί-
ου και είναι ο άνθρωπος που σηκώνει μανίκια και κάνει τη 
δουλειά. Ο λόγος για τον Αντιδήμαρχο Ψηφιακής Πο-
λιτικής και Καινοτομίας και ξανά υποψήφιο Δημοτι-
κό Σύμβουλο με τον Ανδρέα Παχατουρίδη, Γιώργο 
Τσίνα.

Γεννήθηκε, μεγάλωσε, πήγε σχολείο και ζει ακόμα 
στο Περιστέρι. Έχει τους ίδιους φίλους από πέντε 
χρονών, όλες οι αγαπημένες του αναμνήσεις είναι 
από τα πάρκα και τις γειτονιές του Περιστερίου. 
Όταν δε βρίσκεται στο γραφείο του στο Δημαρχείο, 
περνάει χρόνο με τους δύο ανηψιούς του, Γιώργο και 
Κωνσταντίνο. Παίζουν μπάλα, πηγαίνουν στην παιδική 
χαρά και μαζί του ανακαλύπτουν το Περιστέρι των παιδι-
κών του χρόνων «Θέλω να τους δείχνω διαρκώς τα 
μέρη που παίζαμε παιδιά με τους φίλους 
μου μπάλα, τα μέρη που γελάσαμε, 
κλάψαμε, ερωτευτήκαμε και ζή-
σαμε τα καλύτερά μας χρόνια. 
Γι αυτά και για όλα τα παιδιά, 
για τη νέα γενιά, θέλω να 
υλοποιήσουμε το όραμα του 
Ανδρέα Παχατουρίδη για να 
γίνει η πόλη μας η «εξυπνό-
τερη» σε όλη την Ελλάδα». Ο 
Ανδρέας Παχατουρίδης απο-
τελεί για τον Γιώργο Τσίνα πα-
ράδειγμα ανθρώπου «20 χρό-
νια τώρα βρίσκεται στο τιμόνι 
του Δήμου ακούραστος και δη-
μιουργικός. Θυμάμαι από μι-
κρός να θαυμάζω τον λόγο του 
και την αγάπη του για την πόλη, 
μια αγάπη που με ενέπνευσε να 
θέλω και εγώ να αγωνιστώ για την 
γειτονιά μας, το Περιστέρι μας». 

Ο Γιώργος Τσίνας τελειώνοντας το Μαθη-
ματικό Αθηνών συνέχισε με μετατπυχι-
ακές σπουδές στην «Επικοινωνία και τη 
Διαχείριση Κρίσεων στις Διεθνείς Σχέ-
σεις» τον κέρδισε η μεγάλη του 
αγάπη, η Επικοινωνία. Ερ-
γάστησε στον ιδιωτικό 
τομέα ως Σύμβου-
λος Στρατηγικής 
και Επικοινωνίας
και αποκόμισε 
μεγάλη εμπειρία 
που στα 36 του 
χρόνια αξιοποί-
ησε ξεκινώντας 
την θητεία του 
ως Αντιδήμαρχος 
στον Δήμο Περιστε-
ρίου «Η τιμή που μου 

έκανε ο Δήμαρχος να με εμπιστευτεί σε αυτή τη θέση ήταν μεγάλη και 
σίγουρα δεν την περιμένα όταν στις αρχές του 2019 ξεκίνησα να ζητάω 
την εμπιστοσύνη των πολιτών για να τους εκπροσωπήσω στο Δημοτικό 

Σύμβούλιο».

Σε 4 χρόνια ο Αντιδήμαρχος Γιώργος Τσίνας έφερε το Περιστέρι 
στην κορυφή της ψηφιακής μεταρρύθμισης «Κάναμε πολλά αλλά 

όσα και να πούμε οι αριθμοί μιλούν από μόνοι τους: Στις 72 
ηλεκτρονικές υπηρεσίες που δημιουργήσαμμε είχαμε 55.000 
ηλεκτρονικές συναλλαγές δηλαδή 55.000 λιγότεροι πολίτες 
σε ουρές αναμονής και χαμένες εργατοώρες. Καθώς και 
18.000 πολίτες ωφελούμενοι από το Ηλεκτρονικό Σύστημα 
Εξυπηρέτησης Πολιτών των Κοινωνικών Υπηρεσιών. Τέλος 

με το σύστημα Ηλεκτρονικής Διακίνησης Εγγράφων εξοικονο-
μήσαμε 2 εκατομμύρια λιγότερες εκτυπώσιμες σελίδες Α4.»

Το όραμα του για την επόμε-
νη ημέρα είναι ένα, «να γίνει 

το Περιστέρι η εξυπνότερη πόλη 
της Ελλάδας. Μαζί με τον δήμαρχο 

μας, Ανδρέα Παχατουρίδη, έχουμε 
εξασφαλίσει τις χρηματοδοτήσεις από 
ΕΣΠΑ και Ταμείο Ανάκαμψης και με τον 
κατάλληλο σχεδιασμό και στρατηγική 
προχωράμε στην υλοποίηση πλήθους 
«έξυπνων» έργων». Για να το πετύχει 
αυτό χρειάζεται και την υποστήρι-
ξη του κόσμου «Μέχρι σήμερα όσα 
πετύχαμε τα πετύχαμε μαζί. Ζητάω 
λοιπόν την ψήφο των συμπολιτών 

μου, στον Ανδρέα Παχατουρίδη  και 
σε εμένα για να συνεχίσουμε μαζί, για 
να δημιουργήσουμε το Περιστέρι της 
δικής μας γενιάς!».

Και η στρατηγική του είναι απλή, 
σηκώνει τα μανίκια του λευκού 
πουκάμισου-συμβόλου κατατε-
θέν του-, φοράει το καλύτερο του 
χαμόγελο, βγαίνει στον δρόμο και 
κάνει την σκληρή δουλειά!

Γ. Τσίνας – Αντιδήµαρχος
Ψηφιακής Πολιτικής & Καινοτοµίας

Ʊ ƽǎǉρǚǑοǓ Ǒου ǋƽǎǆǊ Ǖǈ ǅουλǆǊƽ�
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Εντυπωσιακή σε μέγεθος ήταν η εκδήλωση που 
πραγματοποίησε την Πέμπτη 14�9 ο �½Îαρχος 
αÜδαρίου �αÈÈέÍης ¢τηνÊαÌ¿ς για τα εγκαίνια 
του εκλογικού του κέντρου και την επίσημη πα-
ρουσίαση των υποψηφίων Δημοτικών Συμβού-
λων του συνδυασμού �αÈÈέÍης ¢τηνÊαÌ¿ς 
± αÜδ¡ρÊ �αν¡� Στην εκδήλωση παρα-
βρέθηκαν ο Δήμαρχος Περιστερίου Αν�
δρέας Παχατουρίδης� οι πρώην Δήμαρ-
χοι Χαϊδαρίου �υρÊ¡Ìος ¢τηνÊαÌ¿ς και 
�ÒÔτας �ÑηÍÊ¿ÑουÍος και πολλοί υπο-
ψήφιοι Περιφερειακοί Σύμβουλοι. 
Πολύ μεγάλη ήταν και η συγκέντρωση 
του Δημάρχου Χαϊδαρίου στην Πλατεία 
Ηρώων Πολυτεχνείου στο Δάσος, την 
Παρασκευή 29 Σεπτεμβρίου. Ο �αÈÈέÍης 
¢τηνÊαÌ¿ς αναφέρθηκε στο δίλημμα των 
εκλογών της 8ης Οκτωβρίου για το Χαϊδάρι, 
που είναι «προχωράµε σταθερά µπροστά ή 
επιστρέφουµε στη στασιµότητα και στην 
αδράνεια του παρελθόντος». Στη συνέχεια ο 
�αÈÈέÍης ¢τηνÊαÌ¿ς άσκησε κριτική σε συνδυ-
ασμούς που αποτελούν «ευκαιριακές συμπρά-
ξεις χωρίς σχέδιο και πρόγραμμα» και τόνισε ότι 
το Χαϊδάρι πρέπει να έχει Δήμαρχο που εξυπη-
ρετεί αποκλειστικά τα συμφέροντα των Χαϊδα-
ριωτών, χωρίς άλλες εξαρτήσεις και δεσμεύσεις. 
Ο Δήμαρχος έκλεισε την ομιλία του στο Δάσος 

Χαϊδαρίου ζητώντας η ψήφος των Δημο-
τών να μην είναι «χαλαρή» αλλά αποφα-
σιστική και θέτοντας τον στόχο της με-
γάλης νίκης του συνδυασμού από την 
πρώτη Κυριακή των εκλογών, την 8η 

Οκτωβρίου.
Η κεντρική προεκλογική ομιλία 

του κ. Ντηνιακού θα πραγμα-
τοποιηθεί την Παρασκευή 
6�10 στην Πλατεία Ηρώων.

Ο Δήμαρχος έκλεισε την ομιλία του στο Δάσος 
Χαϊδαρίου ζητώντας η ψήφος των Δημο-

τών να μην είναι «χαλαρή» αλλά αποφα-
σιστική και θέτοντας τον στόχο της με-
γάλης νίκης του συνδυασμού από την 
πρώτη Κυριακή των εκλογών, την 8η 

Οκτωβρίου.
Η κεντρική προεκλογική ομιλία 

του κ. Ντηνιακού θα πραγμα-
τοποιηθεί την Παρασκευή 
6�10 στην Πλατεία Ηρώων.

ΜΕΓΑΛΟ ΠΛΗΘΟΣ 
ΚΑΙ ΚΛΙΜΑ ΝΙΚΗΣ 
ΣΤΙΣ ΠΡΟΕΚΛΟΓΙΚΕΣ 
ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΕΙΣ ΤΟΥ  
ΒΑΓΓΕΛΗ ΝΤΗΝΙΑΚΟΥ
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Ξεκινούν αντιπληµµυρικά 
έργα στον Κηφισό

Υπάρχουν κάποια μέρη, που σου κρατάνε ένα κομμάτι 
της καρδιάς σου, για πάντα, αν τύχει και τα ερωτευτείς.

Ο τόπος που αγαπάμε, είναι εκεί που γεννηθήκαμε,
που μεγαλώσαμε, που ερωτευτήκαμε.

Δεν υπάρχει αμφιβολία, ότι αυτός ο τόπος
ξέρει να αγαπάει και ξέρει, να στο δείχνει.

Αυτός ο τόπος, είναι το Περιστέρι μας.

Αυτό το Περιστέρι, αγαπάμε.

Αυτό το Περιστέρι, λατρεύουμε…

6978 116 386 - email: m.kaklamanos@gahoo.gr

Μιχάλης Κακλαμάνος
Πρόεδρος

Πρωτοβάθμιας Σχολικής Επιτροπής
Δήμου Περιστερίου

Υποψήφιος Δημοτικός Σύμβουλος

Επιµέλεια: Γιούλη Ηλιοπούλου

� τραγωδία της �εσσαλίας κινητοποίησε 
υπεύθυνους φορείς και κυβέρνηση για 
κάτι το οποίο έπρεπε εδώ και χρόνια να 
είναι προτεραιότητα.

Η αντιπλημμυρική θωράκιση των περιοχών γύρω 
από τον ποταμό Κηφισό, που αποτελεί τον κυρι-
ότερο αποδέκτη ομβρίων υδάτων του Λεκανοπε-
δίου. Ο Κηφισός έχει πολλές φορές πλημμυρίσει 
και έχει δείξει τα «δόντια» του, παίρνοντας μαζί 
του αθώα θύματα που πνίγηκαν στα ορμητικά νερά 
του. Και όσο τα φαινόμενα παρουσιάζονται ισχυ-
ρότερα και πιο έντονα, τόσο οι φόβοι πληθαίνουν 
για μία νέα τραγωδία που θα προκληθεί από τα 
νερά του Κηφισού. 
Οι αρμόδιες υπηρεσίες δρομολογούν τώρα την 
έγκριση ενός καινοτόμου σχεδίου για τον Κηφισό, 
ο οποίος. Το προτεινόμενο έργο περιλαμβάνει τη 
δημιουργία μιας λίμνης που θα βοηθήσει σε περί-
πτωση μεγάλων πλημμυρικών γεγονότων, ώστε να 
μην υπερχειλίζει το ποτάμι.
Εδώ και χρόνια άλλωστε επιστήμονες, κοινωνικοί 
φορείς, δήμοι και κάτοικοι, κρούουν τον κώδωνα 
του κινδύνου, επιμένοντας ότι η περιοχή φαίνεται 

ανοχύρωτη απέναντι στα καιρικά φαινόμενα και 
απαιτούν άμεσα μέτρα προστασίας της ζωής και 
των περιουσιών.

§α έργα
Τα έργα, όπως παρουσιάστηκαν στο «Βήμα της 
Κυριακής» στις 17 Σεπτεμβρίου, υπογράφονται 
από τον διευθυντή της ΔΙΠΑ κ. Κώστα Δημόπουλο, 
πολιτικό μηχανικό και περιλαμβάνουν τη διευθέ-
τηση δυο τμημάτων του Κηφισού B «Τρεις Γέφυ-
ρες – Κόκκινος Μύλος» και «Κόκκινος Μύλος-Ατ-
τική Οδός», αλλά και την κατασκευή μιας λεκά-
νης ανάσχεσης πλημμυρικών απορροών, δηλαδή 
μιας «λίμνης», στην οποία θα συγκρατούνται για 
λίγες ώρες τα ύδατα, σε περίπτωση ακραίων βρο-
χοπτώσεων, ώστε να διοχετεύονται σταδιακά στο 
κλειστό τμήμα του ποταμού �ρέει κάτω από την 
Εθνική Οδό από τις Τρεις Γέφυρες έως το �ά-
ληρο�. Έχουν με προÝπολογισμό γύρω στα 50 
εκατ. ευρώ, τα οποία θα προέλθουν από το νέο 
ΕΣΠΑ.
Στόχος είναι να περιοριστεί ο κίνδυνος για τις 
γύρω περιοχές από τις υπερχειλίσεις.
Το μέγεθος της λίμνης υπολογίστηκε για μέγεθος 
βροχοπτώσεων που εμφανίζονται μια φορά κάθε 
50 χρόνια �περίοδος επαναφοράς 50 ετών�, κάθε 

100 χρόνια και κάθε 1.000 χρόνια.
Πάντως, με βάση τις βροχοπτώσεις που εμφανίζο-
νται μια φορά κάθε 50 χρόνια η ποσότητα εκσκα-
φών για τη δημιουργία της, σε πρώτη φάση, εκτι-
μάται περίπου στα 300.000 κυβικά μέτρα και το 
βάθος της, στη μέγιστη στάθμη, θα φτάνει περί-
που στα 15 μέτρα.
Η λίμνη χωροθετείται παράλληλα με την Εθνική 
Οδό, στα δυτικά της, πάνω από τον κόμβο με την 
Αττική οδό, και εκτείνεται εντός των περιοχών 
Αχαρνών και Μεταμόρφωσης.

Η λίµνη ανάσχεσης
Το τμήμα της Λεκάνης Ανάσχεσης θα περιλαμβά-
νει έργα σε τμήμα του ποταμού μήκους 1.650 μέ-
τρων το οποίο βρίσκεται σε φυσική κατάσταση. 
Με τα συγκεκριμένα έργα θα διευρυνθεί η υφι-
στάμενη λεκάνη ανάσχεσης για μείωση του κιν-
δύνου για πλημμύρες. Η λίμνη ανάσχεσης θα ταμι-
εύει νερό μόνο για λίγες ώρες σε πλημμυρικά γεγο-
νότα μεγάλης περιόδου επαναφοράς. Η επιφάνεια 
της λεκάνης ανάσχεσης για μείωση της πλημμυρι-
κής παροχής αιχμής �για περίοδο επαναφοράς 50 
ετών� έχει υπολογιστεί στα 106.000 P2.
Η λεκάνη ανάσχεσης θα λειτουργεί όταν η παροχή 
θα υπερβαίνει τα 168 κυβικά ανά δευτερόλεπτο 
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¤ι δύο διευÖετήσεις
επί του �ηÇισού
Εκτός από τη λίμνη τα έργα θα περιλαμ-
βάνει και δύο διευθετήσεις του ποταμού. 
Το 1ο τμήμα «Τρεις Γέφυρες – Κόκκινος 
Μύλος», μήκους 3,3 χιλιομέτρων θα περι-
λαμβάνει έργα από οπλισμένο σκυρόδεμα 
με τα οποία θα διευρυνθεί και θα τροπο-
ποιηθεί η υφιστάμενη διατομή του ποτα-
μού. Η νέα διατομή θα παραμένει ανοικτή.
Το 2ο τμήμα «Κόκκινος Μύλος-Αττική 
Οδός», μήκους 2,15 χιλιομέτρων, θα περι-
λαμβάνει τα έργα διευθέτησης στην κοίτη 
του Κηφισού, η οποία σε μεγάλο βαθμό 
βρίσκεται σε φυσική κατάσταση παρά τις 
πολυάριθμες επιβαρυντικές ανθρωπογε-
νείς επεμβάσεις �π.χ. πλευρικοί τοίχοι από 
σκυρόδεμα στο όριο της κοίτης� καθώς 
και τα αντίστοιχα συνοδά έργα. Για αυτό 
το τμήμα έχουν προταθεί έργα κυρίως 
από συρματοκιβώτια με τα οποία θα δι-
ευρυνθεί και θα τροποποιηθεί η υφιστά-
μενη διατομής του ποταμού σε μήκος 1,94 
χιλιόμετρα, ενώ για 216,50 μέτρα δεν προ-
βλέπονται έργα διευθέτησης.
Και τα τρία τρήματα των αντιπλημμυρικών 
έργων στον Κηφισό περιλαμβάνουν και 
παράλληλα έργα όπως νέες οδικές γέφυ-
ρες, πεζογέφυρες, μια υδατογέφυρα αγω-
γού ΕΥΔΑΠ �καθαίρεση υφιστάμενης και 
επανακατασκευή�, αποκαταστάσεις οδών, 
πεζοδρομίων, δικτύων και βλάστησης.

©Με την Κοινωνȓα Μʌροστάª
ΑȞįȡȑĮȢ ΠĮȤĮĲȠȣȡȓįȘȢ

ΜΑΡΙΑ ΤΣΙƺΤΑ � ΜΑΡΚΟΥ
$ȞĲȚįȒȝĮȡȤȠȢ ΠİȡȚȕȐȜȜȠȞĲȠȢ 	 ΠȠȜȚĲȚțȒȢ ΠȡȠıĲĮıȓĮȢ

ΥʌȠȥȒĳȚĮ ΔȘȝȠĲȚțȒ ΣȪȝȕȠȣȜȠȢ

�P3�V�, ενώ για πιο μικρές παροχές το σύστημα θα 
λειτουργεί όπως και σήμερα. Στο έργο, μεταξύ άλ-
λων, προβλέπονται έργα ελέγχου ροής με κατακό-
ρυφο τοιχίο το οποίο σφραγίζει την είσοδο από μια 
στάθμη και πάνω. Η χρονική διάρκεια πλημμυρισμού 
της θα φτάνει τις 2 ώρες και 15 λεπτά.

Πόσο σύντοµα Öα πραγµατ×Öεί
Στην Ελλάδα ο χρόνος που μεσολαβεί από την εκ-
πόνηση μελετών μέχρι την πραγμάτωσή τους πολ-
λές φορές ξεπερνά τα όρια της... φαντασίας και της 
αντοχής. Έτσι και στην προκειμένη περίπτωση υπάρ-
χει ο φόβος η μελέτη αυτή κάπου να σκοντάψει, κά-
που να καθυστερήσει, κάπου να εγκλωβιστεί στη 
γραφειοκρατία. 
Πιο συγκεκριμένα, όπως αναφέρεται στο άρθρο 

του «ΒΗΜΑΤΟΣ» η Απόφαση Έγκρισης Περιβαλ-
λοντικών ºρων �ΑΕΠΟ� αναμένεται να έχει υπο-
γραφεί έως τις αρχές Οκτωβρίου, επισημαίνοντας 
ότι η καθυστέρηση οφείλεται στην αργοπορία υπο-
βολής κρίσιμων γνωμοδοτήσεων από τις αρμόδιες 
υπηρεσίες.
Είναι αξιοσημείωτο ότι αντίστοιχες προσπάθειες δη-
μιουργίας λεκανών ανάσχεσης στον Κηφισό είχαν γί-
νει και στο παρελθόν, οι οποίες χωροθετούνταν σε 
περιοχές της Πάρνηθας, αλλά δεν είχαν καταφέρει 
να πάρουν περιβαλλοντικούς όρους. 
Ας ευχηθούμε να προχωρήσουν όλα με ταχείς ρυθ-
μούς και υπό το πρίσμα του «επείγοντος», αφού η 
ανθρώπινη ζωή και η προστασία της προφανώς εί-
ναι ζητήματα επείγοντα και δεν χωρούν αναβολές 
και κωλυσιεργίες.
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Της Γιούλης Ηλιοπούλου

Με αφορμή τις πρόσφατες τραγικές 
πλημμύρες της �εσσαλίας, θυμηθήκαμε 
ξανά ότι το Περιστέρι και τα δυτικά 
προάστια έχουν γνωρίσει το «μένος» 
του νερού, έχουν καταμετρήσει τραγικό 
κατάλογο θυμάτων και πάντα νιώθουμε 
φόβο και δέος μπροστά στα φυσικά 
φαινόμενα, που δεν συγχωρούν αμέλειες, 
παραμελήσεις και ανευθυνότητες.

Από τότε έχουν γίνει πολλά έργα, έχουν αλλάξει 
πολλά, αλλά ποιος μας λέει ότι είμαστε πλήρως 
προφυλαγμένοι από μία νέα παρόμοια κατάσταση� 
Ο Κηφισός είναι εκεί, τα νερά του μπορεί να θυμώ-
σουν ξανά και να έχουμε πάλι καταστροφές, θρη-
νώντας πρώτα απ’ όλα ανθρώπινα θύματα και με-
τρώντας υλικές απώλειες, κάτι που όλοι απευχόμα-
στε. ¸δη η Κυβέρνηση θορυβημένη από τις πλημ-
μύρες της Θεσσαλίας ενεργοποίησε μελέτη- σχέ-
διο �που ήταν στα συρτάρια για χρόνια� για την 
αντιπλημμυρική προστασία του λεκανοπεδίου από 
τον Κηφισό. Διαβάστε αναλυτικά γι’ αυτό στην επό-
μενη σελίδα. 

§ην πληµµύρα του ����
¸ταν μία από τις τραγικότερες στιγμές του Περι-
στερίου αλλά και της Αθήνας. Η νύχτα της 5ης προς 
την 6η Νοεμβρίου του 1961 έμελλε να μείνει στην 
ιστορία ως μία από τις χειρότερες νεροποντές που 
έχει ζήσει το Λεκανοπέδιο. Λίγο πριν από τα με-
σάνυχτα ξέσπασε μία άγρια και παρατεταμένη νε-
ροποντή, που προκάλεσε εκτεταμένα πλημμυρικά 
φαινόμενα, που στοίχισαν τη ζωή σε 43 ανθρώπους, 
ενώ οι υλικές καταστροφές ήταν ανυπολόγιστες.
Μέσα σε 3 ώρες η Αθήνα είχε μεταβληθεί σε μια τε-
ράστια λιμνοθάλασσα. Τεράστιοι όγκοι νερού των 
ποταμών Κηφισού και Ιλισσού είχαν κατακλύσει τις 
Δυτικές και Βορειοδυτικές χαμηλές περιοχές της 
πρωτεύουσας. 

Τεράστιες ζημιές προκλήθηκαν στο Μπουρνάζι, 
Νέα Λιόσια, Ταύρος, Θησείο, Αιγάλεω, Μοσχάτο, 
Νέο �άληρο, Νίκαια και ®γιος Ιωάννης Ρέντης. Στο 
κέντρο της Αθήνας πολλοί δρόμοι όπως η Σίνα, η 
Ομήρου, η Πατησίων, η Βουκουρεστίου, η Αλεξάν-
δρας και η Συγγρού είχαν μετατραπεί σε ορμητικά 
ποτάμια και στην οδό Πειραιώς το ύψος του νερού 
έφθασε τα δύο μέτρα.
Ιδιαίτερα επλήγησαν οι λαϊκές συνοικίες και οι φτω-
χογειτονιές της Δυτικής ºχθης, το Μπουρνάζι, η 
Ανθούπολη, και τα Νέα Λιόσια, όπου καταμετρή-
θηκαν και τα περισσότερα θύματα. Σύμφωνα με το 
Υπουργείο Συγκοινωνιών και Δημοσίων Έργων, οι 
υλικές ζημιές που προκλήθηκαν ήταν οι μεγαλύτε-
ρες της τελευταίας πεντηκονταετίας.
Ο απολογισμός τραγικός: 43 άνθρωποι πνίγηκαν, 
εκατοντάδες τραυματίστηκαν. Συνολικά κατέρ-
ρευσαν 400 σπίτια. Τα περισσότερα από αυτά στο 
Μπουρνάζι. ®λλες 1.500 κατοικίες κρίθηκαν ετοι-
μόρροπες και ακατοίκητες. Συνολικά 4.000 οική-
ματα πλημμύρισαν, ενώ πάνω από 3.500 άνθρωποι 
έμειναν άστεγοι στην Αθήνα και 1000 στον Πειραιά.
Τις επόμενες μέρες όλοι οι πληγέντες στεγάστηκαν 
σε τοπικά σχολεία. Για την διαβίωσή τους «διετέθη-
σαν δύο κλινοσκεπάσματα εις έκαστον, 6.400 με-
ρίδες ξηράς τροφής, 5.500 χιλιόγραμμα άρτου και 
1.00 μερίδες θερμού συσσιτίου» σύμφωνα με ρε-
πορτάζ της εποχής.

Πώς έγινε η τραγ×δία;
Μετά την τραγωδία έπρεπε να αναζητηθούν τα αί-
τια. Η ομάδα των ειδικών που μελέτησε το φαινό-
μενο κατέληξε στα εξής συμπεράσματα. Αρχικά, 
από βροχομετρικής άποψης η βροχή έφτασε μέσα 
σε 40 λεπτά σε ³κρίσιμο σημείο´, χωρίς ωστόσο 
αυτό να σημαίνει ότι το βροχομετρικό ύψος μπο-
ρούσε να δικαιολογήσει την προκληθείσα κατα-
στροφή. ºσον αφορά την ορμή των υδάτων που 
κατέρχονταν από την Πάρνηθα, οι ειδικοί εξήγη-
σαν πως «υπέστη ανάσχεσιν εις πολλά σημεία και 
όγκοι του ορμητικού παραχειμάρρου Λιοσίων, του 
εκβάλλοντος εις τον Κηφισόν συνσωρεύθησαν εις 
πολλά σημεία, με αποτέλεσμα να δημιουργηθούν 
τεράστιαι πιέσεις και να προκληθεί η βιαία των διέ-
ξοδος προς τας κατοικημένας περιοχάς».

Η φονική πληµµύρα
του 1961 στο Περιστέρι

και στα δυτικά της Αθήνας
¤ §ύπος της εποχής
Συγκλονιστικά είναι τα δημοσιεύματα και οι φω-
τογραφίες από τον Τύπο των ημερών εκείνων:
«¤ Στρατός διένειμε περί τους 9.000 άρτους. Και αι 
υπηρεσία του υπουργείου Προνοίας διένειμαν δέ-
ματα με τρόφιμα και ρουχισμόν (ª) �άρκες στις λι-
μνοθάλασσες των συνοικιών. Στο Μοσχάτο, τα Κα-
μίνια και το Περιστέρι, οι κάτοικοι έκαναν ευρύτατη 
χρήσι λέμβων»
«Τραγικήν όψιν παρουσίαζαν σήμερον την πρωίαν 
οι συνοικισμοί Μπουρνάζι και Κάτω �ιοσίων, όπου 
περί τους 20.000 κάτοικοι ημίγυμνοι είχον εξέλθει 
εις τας οδούς με την απόγνωσιν ζωγραφισμένην εις 
τα πρόσωπά των, συνεπεία των καταστροφών τας 
οποίας επροκάλεσεν η νυκτερινή θεομηνία».
«Αι οικίαι του συνοικισμού Μπουρνάζι επλημμύρι-
σαν συνεπεία καταρρεύσεως του παρά την εκκλη-
σίαν Παναγίτσα φράγματος του χειμάρρου του Αγίου 
�ανουρίου. Μέχρι της στιγμής ανεσύρθησαν εκ των 
ερειπίων 1� νεκροί (ª) Εις τον συνοικισμόν ®γιος 
Ιωάννης παρά τις Τρεις Γέφυρες όπου ευρίσκονται 
δύο βουστάσια, επνίγησαν 50 αγελάδες» επίσης ανά-
μεσα στα οικόσιτα ζώα που βρέθηκαν νεκρά ήταν 
και «τρία γαϊδουράκια, επτά σκυλιά, δύο γάτες, μια 
κατσίκα και �0 κόττες, που επνίγηκαν».

ºπως αναφέρεται στο «ΤΟ ΒΗΜΑ» της 7ης 
Νοεμβρίου 1961: «Το νερό σάρωνε τα πάντα. Όσοι 
άνθρωποι είχαν σκαρφαλώσει στις στέγες κύττα-
ζαν με δέος τα θολά κύματα που έρχονταν το ένα 
πίσω από το άλλο και γκρέμιζαν και κατέστρεφαν. 
Πολλά σπίτια πέφταν με πάταγο και έθαβαν κάτω 
από τα ερείπια και μέσα στις λάσπες εκείνους που 
δεν πρόφτασαν να ξεφύγουν. Στο νερό επιπλέουν 
τώρα πτώματα ανθρώπων, πτώματα οικιακών ζώων, 
έπιπλα, κλινοστρωμνές, οικιακά σκεύη, κρεβάτιαª
¤ι άνθρωποι αδυνατούν να προσφέρουν ο ένας 
στον άλλον βοήθειαª»
Και σε άλλο δημοσίευμα: «¤ Κηφισσός έχει υπερ-
χειλίσει (ª) κατεστράφησαν δύο γέφυραι διά τους 
πεζούς (ª) Τεραστία είναι η έκτασις των ζημιών αι 
οποίαι υπερβαίνουν και αυτάς τα ζημίας αι οποίαι 
υπερβαίνουν και αυτάς τας ζημιάς αι οποίαι είχον 
σημειωθή κατά τας μεγάλας πλημμύρας του 1955 
και 19�5».
Πηγές: www.SanSimera.gr
www.mixanitouxronou.gr

Ο απολογισμός τραγικός: 43 άνθρωποι πνίγηκαν, 
εκατοντάδες τραυματίστηκαν. Συνολικά κατέρ-
ρευσαν 400 σπίτια. Τα περισσότερα από αυτά στο 
Μπουρνάζι. ®λλες 1.500 κατοικίες κρίθηκαν ετοι-
μόρροπες και ακατοίκητες. Συνολικά 4.000 οική-
ματα πλημμύρισαν, ενώ πάνω από 3.500 άνθρωποι 
έμειναν άστεγοι στην Αθήνα και 1000 στον Πειραιά.
Τις επόμενες μέρες όλοι οι πληγέντες στεγάστηκαν 
σε τοπικά σχολεία. Για την διαβίωσή τους «διετέθη-
σαν δύο κλινοσκεπάσματα εις έκαστον, 6.400 με-
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ΠΑΜΕ ΟΛΟΙ ΜΑΖΙ

 ΠΟΣΟΤΙ∆Η

p a

Δεσµεύοµαι να προσφέρω τα µέγιστα στον τόπο µας!



Παραδόθηκε σε χρήση το πλήρως ανα-
κατασκευασμένο κτίριο του ΚΑΠΗ της 
Γρηγορούσας. Οι όμορφοι και περιποι-
ημένοι χώροι του κτιρίου υποδέχθηκαν 
τα μέλη του ΚΑΠΗ και έγιναν ξανά το 
αγαπημένο στέκι τους. Σύντομα θα ολο-
κληρωθούν και οι εργασίες στον περι-
βάλλοντα χώρο του ΚΑΠΗ. 
Ο Δήμαρχος Χαϊδαρίου Βαγγέλης Ντη-
νιακός και η εντεταλμένη Δημοτική Σύμ-
βουλος για τα ΚΑΠΗ Δήμητρα Δού-
μουρα επισκέφθηκαν το ΚΑΠΗ και 
συζήτησαν με τα μέλη του. Ο Βαγγέ-
λης Ντηνιακός δήλωσε: «Η μέριμνα για 
τους μεγαλύτερους σε ηλικία συμπολί-
τες μας αποτελεί σταθερή προτεραι-
ότητα της Δημοτικής Αρχής. Οι νέες 
εγκαταστάσεις του ΚΑΠΗ Γρηγορού-
σας είναι λειτουργικές και αισθητικά 
καλαίσθητες, όπως αρμόζει σε έναν 
χώρο όπου περνάνε αρκετές ώρες την 
ημέρα πολλοί συμπολίτες μας. ºμως, η 
βελτίωση της ποιότητας ζωής της Τρί-
της Ηλικίας δεν εξαρτάται μόνον από 
τις υποδομές. Από τη νέα Δημοτική θη-

τεία υλοποιούμε δυο καινούργιες δρά-
σεις. Το πρόγραμμα «Υγιής και Ενεργός 
Γήρανση» για το οποίο υπάρχουν Ευρω-
παϊκές χρηματοδοτήσεις και την πλατ-
φόρμα τηλεϊατρικής και τηλεφροντίδας 
για την υποστήριξη της αυτόνομης δια-
βίωσης των ηλικιωμένων. Για να κάνουμε 
το Χαϊδάρι μια πόλη πρότυπο και στη 
φροντίδα της Τρίτης Ηλικίας.»

Χαϊδάρι: Νέο ανοιχτό γήπεδο 
μπάσκετ στην Ιερά Οδό
Ολοκληρώθηκε η πλήρης ανακατασκευή του γηπέδου μπάσκετ 
που βρίσκεται στην Ιερά Οδό, κοντά στον Σταθμό Μετρό Αγία 
Μαρίνα. Το νέο γήπεδο έχει ήδη δοθεί στη χρήση των κατοί-
κων της περιοχής. 
Η ανακατασκευή του γηπέδου είναι τμήμα ενός συνολικού έρ-
γου αναβάθμισης Αθλητικών υποδομών στον Δήμο Χαϊδαρίου, 
το οποίο βρίσκεται σε εξέλιξη. Σύντομα ξεκινούν και οι εργα-
σίες ανακατασκευής των ανοιχτών γηπέδων τένις στο Α’ Αθλη-
τικό Κέντρο. Θα ακολουθήσουν: Η εγκατάσταση νέου ταρτάν 
στον στίβο, η τοποθέτηση υπαίθριων οργάνων γυμναστικής σε 
πλατείες της πόλης, η αντικατάσταση των φωτιστικών σωμά-
των στους αθλητικούς χώρους με LE' και η τοποθέτηση πε-
ριφράξεων και αστικού εξοπλισμού. 

Ʊλοǋλǈρǟǉǈǋǆ ǈ αǎαǋαǕασǋǆυƿ 
Ǖου ƬΑƲƩ σǕǈ ƥρǈγορούσα

Τέθηκε σε λειτουργία ο νέος οδοφωτισμός της Λ. 
Σχιστού. Στο έργο που υλοποίησε ο Δήμος Χαϊ-
δαρίου περιλαμβάνεται η τοποθέτηση ιστών με 
φωτιστικά τύπου LE' και η εγκατάσταση νέας 
καλωδίωσης ηλεκτροδότησης. Το αίτημα χρημα-
τοδότησης του έργου από την Περιφέρεια ήταν 
από τις πρώτες ενέργειες της Δημοτικής Αρχής, 
στα τέλη του 2019, και μέχρι τη δημοπράτησή 
του και τελικά την υλοποίησή του χρειάστηκε να 
αντιμετωπιστούν πολλά γραφειοκρατικά προβλή-
ματα . Ο Δήμαρχος Βαγγέλης Ντηνιακός δήλωσε: 
«Η Λ. Σχιστού που συνδέει τον Δήμο μας με τον 
Δήμο Κορυδαλλού έγινε φωτεινή και ασφαλής 
για την κίνηση των οχημάτων. Το Χαϊδάρι προ-
χωράει μπροστά με έργα υποδομών τα οποία θα 
εξυπηρετούν την πόλη για πολλά χρόνια».

ƯƧƱΣ ƩƭƧƬƵƳƱƷƺƵƫΣƮƱΣ ΣƵƩ ƭ� ΣƸƫΣƵƱƶ ƣΠƱ ƵƱƯ ƦƩƮƱ ƸƣƻƦƣƳƫƱƶ
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«Ονομάζομαι Λεωνίδας 
Τσαντήλας. Γεννήθηκα 
και μεγάλωσα στο Χαϊ-
δάρι, είμαι 22 χρόνων 
και σπουδάζω μη-
χανολόγος μηχανικός. Αποφάσισα να σταθώ 
στο πλευρό του ®ρη Πανόπουλου ως υποψή-
φιος δημοτικός σύμβουλος με τον συνδυασμό 
³ Àρα αÜδ¡ρÊ´� γιατί πιστεύω πως η ενεργο-
ποίηση των νέων θα ενδυναμώσει την πολιτική 
δράση του τόπου μας.».



Ο δήµαρχος Γιάννης      Γκίκας 
µας «ξεναγεί» στα έργα      της τετραετίας τουΑƫƥΑƭƧƺ

Του Ανδρέα Γρίβα

Στα πλαίσια των αυτοδιοικητικών 
εκλογών του Οκτωβρίου, μιλήσαμε με 

τον δήμαρχο Αιγάλεω Γιάννη Γκίκα, σε 
έναν απολογισμού του έργου του, κατά 
την τετραετία που πέρασε, για όλους 

τους τομείς όπως τα δημόσια έργα, ο 
αθλητισμός, το περιβάλλον, ο πολιτισμός 
και άλλα.  Διαβάστε παρακάτω:

Π�¥�ΒΑ��¤¢� 
Π¥ΑΣ�¢¤ �Α� 
Α¢Α�¬�� ΣΗ
Η αναβάθμιση του περιβάλ-
λοντος και η ενίσχυση του 
πράσινου είχε εξαιρετικά 
αποτελέσματα. Ειδικότερα 
το ®λσος Αιγάλεω άλλαξε 
πλήρως εικόνα αποτελώντας 
πόλο έλξης για τους συμπολί-
τες μας και όχι μόνο. Επιπρό-
σθετα το ηλεκτροφωτίσαμε 
με φώτα OHG, ενώ φυλάσσεται 
επί 24ώρου βάσεως. Ιδιαιτέ-
ρως σημαντική ήταν και η πα-
ρέμβαση στην οποία προχω-
ρήσαμε στην είσοδο της πό-
λης από την οδό Θηβών, με 
τη δημιουργία από το μηδέν 
ενός νέου ελαιώνα με τη φύ-
τευση 100 δέντρων. Στον το-
μέα της ανακύκλωσης έγιναν 
τεράστια βήματα, όχι μόνο 
σε ό,τι αφορά τους μπλε κά-
δους. Η ανακύκλωση ρούχων 
και υποδημάτων υλοποιείται 
με πολύ μεγάλη επιτυχία, ενώ 
για πρώτη φορά εφαρμόσαμε 
την ανακύκλωση τηγανέλαιων 
με την τοποθέτηση ανάλογων 
κάδων συλλογής σε διάφορα 
σημεία. Παράλληλα «έτρεξε» 
και το πρόγραμμα συλλογής 
βιοαποβλήτων. Σε όλα τα πα-
ραπάνω θα πρέπει φυσικά να 
προσθέσουμε και την απομά-
κρυνση των εγκαταλελειμμέ-
νων αυτοκινήτων από τις γει-
τονιές της πόλης μας και μά-
λιστα με αριθμούς ρεκόρ, με 
πολλαπλά οφέλη για τους πο-
λίτες.

Α��Η§�ΣΜ¤Σ
Υλοποιήσαμε μια σειρά από εξό-
χως σημαντικά έργα. Στο κομ-
μάτι του αθλητισμού: Προχωρή-
σαμε στην ανακαίνιση του γηπέ-
δου της Εδέσσης, που πλέον έχει 
σύγχρονες και ασφαλείς εγκατα-
στάσεις. Στο δημοτικό γήπεδο 
«Σταύρος Μαυροθαλασσίτης» οι 
προβολείς άναψαν και πάλι μετά 
από 15 χρόνια. Αυτό επιτρέπει να γίνονται προπονήσεις, αλλά και αγώνες 
κατά τις βραδινές ώρες. Στο δημοτικό αθλητικό κέντρο «Εύα Χριστοδού-
λου» οι τέσσερις μεγάλοι πυλώνες φωτισμού αντικαταστάθηκαν με προβο-
λείς OHG, ενώ παράλληλα προχωρήσαμε και στην αντικατάσταση του χλο-
οτάπητα. Ανακαινίσαμε το ανοικτό γήπεδο μπάσκετ στο άλσος Λοιμωδών, 
καθώς και τα γήπεδα 5Χ5 στη Λυκαβηττού. Προχωρήσαμε σε εργασίες συ-
ντήρησης και εξωραϊσμού στο δημοτικό κλειστό γυμναστήριο «Σταύρος 
Βενέτης», ενώ επιπρόσθετα ολοκληρώθηκαν δεκάδες άλλα μικρά έργα στις 
αθλητικές εγκαταστάσεις του Δήμου, αλλά και στα σχολεία

�¥�Α �Α� ΠΑ¥�ΜΒΑΣ��Σ
Οι παρεμβάσεις κατά τη διάρκεια της θητείας μας ήταν καίριες και ση-
μαντικές σε πολλούς τομείς, παρά το γεγονός ότι κληθήκαμε να ξεπε-
ράσουμε τεράστια εμπόδια, λόγω της πρωτοφανούς πανδημίας του κο-
ρωνοϊου, της ενεργειακής κρίσης, αλλά και της ³απλής αναλογικής´, που 
έβαλε πολλά εμπόδια στη λειτουργία του Δήμου. Αρχικά βασικό μας μέ-
λημα ήταν να σταθούμε στο πλευρό όλων των συνανθρώπων μας, ώστε 
να μη μείνει κανείς αβοήθητος σε ένα εξαιρετικά δυσμενές περιβάλλον, 
όπως είχε διαμορφωθεί. Καταφέραμε με πολύ αγώνα και κόπο να μη μεί-
νει κανείς συμπολίτης μας αβοήθητος. Στην προσπάθειά μας αυτή ήταν 
πολύτιμη η συνεισφορά των υπαλλήλων του Δήμου, τους οποίους και ευ-
χαριστώ προσωπικά.
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�Π���¥ΗΜΑ§��¤ �Α� �¤�¢ ¢��¤ +8%
Πρόκειται για δύο καινοτόμα έργα. Και οι δύο δομές λειτουργούν σε 
υπερσύγχρονες εγκαταστάσεις στο δημοτικό γήπεδο «Σταύρος Μαυ-
ροθαλασσσίτης». Το επιχειρηματικό H8% είναι μια ολοκληρωμένη δομή 
υποστήριξης της καινοτομίας και της νεοφυούς επιχειρηματικότητας, 
μέσω της οποίας αναδεικνύονται βιώσιμες, καινοτόμες και ταχέως ανα-
πτυσσόμενες επιχειρήσεις. Πρόκειται για ένα τεράστιο κεφάλαιο στην 
υποστήριξη και ενίσχυση νέων και υφιστάμενων επιχειρήσεων. Η δου-
λειά που γίνεται μέσω των εξειδικευμένων στελεχών είναι ανεκτίμητη. Μι-
λάμε για ένα τεράστιο έργο δωρεάν εξειδικευμένης πληροφόρησης και 
συμβουλευτικής υποστήριξης σε θέματα επιχειρηματικότητας, εξωστρέ-
φειας και δικτύωσης με άλλες επιχειρήσεις και φορείς εντός και εκτός 
Ελλάδας. Το κοινωνικό είχε τεράστια επιτυχία με τη συμμετοχή περισ-
σότερων από 3.000 ωφελούμενων. Με δράσεις στήριξης των ευπαθών 
ομάδων με στόχο την ένταξη στην τοπική κι ευρύτερη κοινωνία, πρό-
ληψης και αντιμετώπισης διακρίσεων των ειδικών και ευάλωτων ομάδων, 
καθώς και αντιμετώπισης της φτώχειας και την παροχή υπηρεσιών κοι-
νωνικής φροντίδας.

�Η��Α�¤Σ Μ�§ΑΣΗΜΑ§�ΣΜ¤Σ �Α� 60$57 &,7<
Η αξιοποίηση των νέων τεχνολογιών προς όφελος των πολιτών ήταν μια από τις 
βασικές μας επιδιώξεις και καταφέραμε να σημειώσουμε πολύ μεγάλη πρόοδο. 
Τα οφέλη είναι τεράστια για τους δημότες που μπορούν να εξυπηρετούνται ηλε-
κτρονικά με την αξιοποίηση των νέων τεχνολογιών που εφαρμόζονται. Τα τελευ-
ταία χρόνια προχωρήσαμε τάχιστα τις διαδικασίες για τη μετατροπή του Αιγά-
λεω σε «έξυπνη πόλη» �VPDUW FLW\�. Στόχος μας η τοποθέτηση της περιοχής ως 
«νέου» προορισμού αναψυχής και πολιτισμού με αξιοποίηση βιωματικών εμπει-
ριών πολιτών και επισκεπτών. Στην είσοδο του ®λσους δημιουργήσαμε την «έξυ-
πνη πλατεία» εφαρμόζοντας τεχνολογικές καινοτομίες για τους δημότες μας, 
όντας από τους πρώτους δήμους στο λεκανοπέδιο. Συμμετέχουμε σε δώδεκα 
ευρωπαϊκά προγράμματα έρευνας και τεχνολογίας και πρόσφατα βραβευτήκαμε 
από την Ευρωπαϊκή Ένωση για το SURMHFW «5RFN WKH %ORFN», εξασφαλίζοντας, συ-
νολικά, κονδύλια άνω των 3.500.000 ευρώ για την πόλη μας. Σε συνεργασία με το 
ΕΚΕ�Ε «Δημόκριτος» καινοτομήσαμε στα δίκτυα επικοινωνιών 5ης γενιάς �5*�.

��ΑΠ και ��ΑΠ για ΑµεΑ
Πρόκειται για μια τεράστια επιτυχία της Δημοτικής μας Αρχής. Τα ΚΔΑΠ �Κέ-
ντρα Δημιουργικής Απασχόλησης�, ήταν ένας θεσμός που έλειπε από τον Δήμο 
και καταφέραμε με συντονισμένες προσπάθειες και ενέργειες να τον δημιουρ-
γήσουμε από το μηδέν. Η λειτουργία τους παίζει τεράστιο παιδαγωγικό και ψυ-
χαγωγικό ρόλο για τα παιδιά. Περισσότερα από 400 παιδιά απασχολούνται με 
πολλές δραστηριότητες στα τρία σχολεία όπου και φιλοξενούνται τα ΚΔΑΠ. 
Είμαστε δε πολύ υπερήφανοι, καθώς με υψηλό αίσθημα ευθύνης και κοινωνι-
κής ευαισθησίας πρωτοπορήσαμε με την ίδρυση ΚΔΑΠ για ΑμεΑ που θα λει-
τουργήσει στις εγκαταστάσεις του ειδικού σχολείου επί της Ορυζομύλων. Οι 
οικογένειες που έχουν μέλη ΑμεΑ γνωρίζουν πως είμαστε πάντα κοντά τους 
συμβάλλοντας στη βελτίωση της καθημερινότητάς τους.
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§¤ ¤¥ΑΜΑ ΜΑΣ
�ατ¡ ÈÆνÊÌ½ οÎοÍοÈία το ΑÊÈ¡ÍÆ× 

ÃρίÔÌÆταÊ τα τÆÍÆυταία χρ¿νÊα ÔÆ ÎÊα ανο�
δÊÌ½ ÑορÆία� ºραÎα δÊÌ¿ Îου ÌαÊ του Ôυν�

δυαÔÎοÁ Îας ³�¬��Α�Α ÈÊα το ΑÊÈ¡ÍÆ×´� 
ÆίναÊ να ÈίνÆÊ ÑÊο ÔÁÈχρονο� ÑÊο ανταÈ×νÊÔτÊÌ¿� 
ÑÊο ανÖρÒÑÊνο� ÑÊο ÇÊÍÊÌ¿ Ñρος το ÑÆρÊÃ¡ÍÍον� 
ΑνοίÈουÎÆ την ÑÆρÑατηÔÊ¡ Îας ÈÊα ÎÊα Ñ¿Íη 
αÍÍηÍέÈÈυα� ÆË×ÔτρÆÇ½� δηÎÊουρÈÊÌ½� ÎÆ 

ÆÑίÌÆντρο Ñ¡ντα τον ¡νÖρ×Ñο� ÔυνÆ�
χίÛοντας δυναÎÊÌ¡ την υÍοÑοί�

ηÔη του ÑροÈρ¡ÎÎατ¿ς 
Îας�

Aιγάλεω: Ο δήµαρχος Γιάννης Γκίκας 
µας «ξεναγεί» στα έργα της τετραετίας του

§� Α�¤�¤¬���
Μέχρι στιγμής από το πρόγραμμά μας έχουν υλοποι-
ηθεί δράσεις και έργα σε ποσοστό 80�, ενώ σημα-
ντική είναι η προεργασία που έχει γίνει για τα επό-
μενα έργα που θα αλλάξουν ριζικά την εικόνα 
της αγαπημένης πόλης. Αυτή τη στιγμή που μι-
λάμε υπάρχουν εγκεκριμένα κονδύλια από το 
«Αντώνης Τρίτσης», το ΕΣΠΑ και το ΠΕΠ Ατ-
τικής άνω των 35 εκατομμυρίων ευρώ, οπότε 
γίνεται εύκολα αντιληπτό ότι έρχονται σπου-
δαία έργα ανάπτυξης και υποδομών. Ολοκλη-
ρώθηκε ο διαγωνισμός και βγήκε ο ανάδοχος 
για την αντικατάσταση του ηλεκτροφωτισμού σε 
όλη την πόλη με 8.500 λαμπτήρες OHG νέας τεχνο-
λογίας. Ένα έργο με τεράστια περιβαλλοντικά και οι-
κονομικά οφέλη. Η δημιουργία του Κεντρικού Σταθμού 

Υπεραστικών Λεωφορείων �ΚΣΥΛ� βρίσκεται στο τελικό στάδιο 
μελετών και η υλοποίησή του είναι θέμα χρόνου. Δημοπρα-

τήθηκε το έργο της Ενεργειακής Αναβάθμισης του Πολι-
τιστικού Κέντρου «Γιάννης Ρίτσος» και η ολική ανακα-

τασκευή του. ®μεσα δημοπρατείται η κατεδάφιση και 
ανέγερση του 1ου Γυμνασίου Αιγάλεω. Δημοπρατή-
θηκε η κατασκευή του πρώην 5ου Βρεφονηπιακού 
Σταθμού. Ολοκληρώνονται οι μελέτες για την κατε-
δάφιση και ανέγερση του 11ου Δημοτικού Σχολείου 
Αιγάλεω με εξασφαλισμένα κονδύλια από το ΕΣΠΑ 
μέσω της ΚΤΥΠ. Είναι σε εξέλιξη η δημοπρασία για 
το έργο της ανάπλασης του Κέντρου του Αιγάλεω, 

ενώ η απομάκρυνση και υπογειοποίηση των Πυλώ-
νων Υψηλής Τάσης, μετά από νομοθετική ρύθμιση, εί-

ναι ένα έργο που πλέον βρίσκεται μια ανάσα από την 
υλοποίησή του.

Α��ΣΠ¤§Α �Α� ��ΣΠ¤Ζ¤Μ�¢Α Ζ Α
Συνεργαστήκαμε άψογα με τις φιλοζωικές οργανώσεις και 
τους εθελοντές με στόχο τη στήριξη των αδέσποτων ζώων. 
Δημιουργήσαμε τις κατάλληλες υποδομές για μια πόλη φι-
λικά στα αδέσποτα, αλλά και στα δεσποζόμενα ζώα, ενώ 
υλοποιήσαμε μια σειρά από δράσεις στειρώσεων για σκύ-
λους και γάτες. Παράλληλα συστήσαμε πενταμελή επι-
τροπή για τον συντονισμό όλων των δράσεων με στόχο 
την αποτελεσματικότερη προστασία τους. Για εμάς η φι-
λοζωία είναι στάση ζωής.

Π¤��§�ΣΜ¤Σ
Αναβαθμισμένη είναι η «Πολιτιστική Δια-
δρομή», την οποία αναδείξαμε σε σημείο 
αναφοράς στα πολιτιστικά δρώμενα της 
Δυτικής Αθήνας. Έγιναν όμως εξίσου ση-
μαντικά βήματα που έβγαλαν την πόλη μας 
από το τέλμα και τη μιζέρια. Προχωρήσαμε 
στην τοποθέτηση του αγάλματος του Κλει-
σθένη, θεμελιωτή της δημοκρατίας, στο Δη-
μαρχείο, που είναι και το έμβλημα του Δή-
μου μας. Ζωντανεύσαμε τις γειτονιές του 
Αιγάλεω, οργανώνοντας τοπικέςπολιτιστι-

κές δραστηριότητες. Αναδείξαμε την πολι-
τιστική κληρονομιά του Δήμου μας, μέσω 
συνεργασιών με πολιτιστικούς συλλόγους, 
εθελοντικώνπρωτοβουλιών και με την έκ-
δοση βιβλίου για την ιστορία της πόλης μας. 
Ξαναζωντανεύσαμε την παρέλαση των Καρ-
ναβαλιστών με συμμετοχή σχολείων, συλ-
λόγων και πολιτιστικών φορέων, όσο μας 
επέτρεψε η πανδημία. Αναπτύξαμε στενούς 
δεσμούς με το Πανεπιστήμιο Δυτικής Ατ-
τικής μέσω συνεργασιών, κοινών δράσεων 
και ευρωπαϊκών προγραμμάτων, στοχεύο-
ντας στην περαιτέρω ανάδειξη του Αιγά-
λεω ως Πανεπιστημιούπολης.
Επιπρόσθετα ολοκληρώνονται το επό-
μενο διάστημα οι εργασίες για την επανα-
λειτουργία του κινηματογράφου «ΤΙΤΑΝ» 
μετά από τριάντα έτη εξαγγελιών. Ο κινη-
ματογράφος είχε ξεκινήσει τη λειτουργία 
του προπολεμικά, ενώ επαναλειτούργησε 
το 1947 έως και το 1988. Η Δημοτική Αρχή, 
με συνέπεια, προχωράει στην υλοποίηση 
ενός σπουδαίου έργου για την πόλη μας, 
την επαναλειτουργία του Τιτάν, ικανοποι-
ώντας ένα διαχρονικό αίτημα των πολιτών.

18



ΜΕΡΚΟΥΡΑΚΗ - ΝΙΚΟΛΟΥ∆Η ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ
Yποψήφια ∆ηµοτική Σύµβουλος Αιγάλεω

Θηβών 295, Αιγάλεω • 2105440140 • 6932330056 • merpan1@hotmail.com

Εμείς συμμαχήσαμε
Μπορείτε και εσείς !

Να παλέψουμε όλοι μαζί για
την πόλη της καρδιάς μας !

Να την κάνουμε
ποιο φιλική, ανθρώπινη και σύγχρονη !

Εμείς δεν λέμε λόγια !
Δίνουμε λόγο τιμής!

ΥʌοȥȒĳιος ΔȒȝαρȤος ΑιȖάλεω

•  ∆ιδάκτωρ Ιατρικής 
Πανεπιστηµίου Αθηνών

•  Πτυχιούχος Νοσηλευτικής 
Σχολής Πανεπιστηµίου Αθηνών

•  Μέλος ∆ιοικητικού Συµβουλίου 
Γενικού Νοσοκοµείου Νίκαιας

•  Πρ. ∆ιευθύνουσα Γενικού 
Κρατικού Νίκαιας

•  Πρ. Αντιδήµαρχος Αιγάλεω - 
Πρόεδρος ΚΑΠΗ

•  Μέλος Επιτροπής Παιδείας
•  Πρ. Αντιπρόεδρος ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου Αιγάλεω

Γεννήθηκε στη Μεσσηνιακή Μάνη και κατοικεί στο Αιγάλεω από το 1973.

Σύζυγος του µαιευτήρα Γυναικολόγου Χαράλαµπου Μερκουράκη, έχει τρία 
παιδιά: Τη Μαρία, φαρµακοποιό, τη ∆ήµητρα, δικηγόρο και τον Γιάννη, γιατρό-
γυναικολόγο.

Είναι διδάκτωρ της Ιατρικής Σχολής του Πανεπιστηµίου Αθηνών, πτυχιούχος 
της Σχολής Μαιών των ΤΕΙ Αθήνας.

Εργάστηκε στο Γενικό Κρατικό Νοσοκοµείο Νίκαιας επί 37  χρόνια και ανήλθε 
όλες τις βαθµίδες εξέλιξης. ∆ιετέλεσε υπεύθυνη τµήµατος, προϊσταµένη, 
τοµεάρχης και τα τελευταία 17 χρόνια µέχρι τη συνταξιοδότησή της, 
διευθύνουσα του νοσοκοµείου.

Σήµερα είναι κύριο µέλος του διοικητικού συµβουλίου του Γενικού 
Κρατικού Νίκαιας.

Εκλέγεται από το 2001 δηµοτική σύµβουλος Αιγάλεω.

Έχει διατελέσει αντιδήµαρχος Κοινωνικής Πολιτικής, Πρόεδρος των ΚΑΠΗ 
Αιγάλεω, αντιπρόεδρος του δηµ. συµβουλίου, µέλος της οικονοµικής 
επιτροπής και µέλος της επιτροπής παιδείας, θέση που κατέχει 
µέχρι σήµερα.



Της Γιούλης Ηλιοπούλου 

Ο παλαιός Σιδηροδρομικός Σταθμός 
των Αγίων Αναργύρων ήταν 
ένα κομβικό σημείο για την 
ανάπτυξη του σιδηρόδρομου 
και τις μεταφορές στην Ελλάδα. 
Εγκαινιάστηκε το 1884 και 
εξυπηρετούσε τα δρομολόγια 
προς την Πελοπόννησο μέχρι το 
2007.

Υπολογίζεται πως μετέφερε πάνω από 
1.700.000 επιβάτες ετησίως και 250.000 
τόνους εμπορευμάτων στην περίοδο ακ-
μής του
Ο σταθμός ήταν επίσης η αφετηρία των 
δρομολογίων της γραμμής ®γιοι Ανάργυροι 
– Λαύριο. Τα δρομολόγια αυτά σταμάτησαν να 
εκτελούνται το 1957 και η συντήρηση των γραμ-
μών σταμάτησε το έτος 1962.
Η οριστική παύση λειτουργίας του σταθμού έγινε 
στις 9 Ιουλίου του 2007 και αντικαταστάθηκε από 
τον νέο ομώνυμο σταθμό του προαστιακού σιδη-
ροδρόμου Αθήνας.
Σήμερα η εικόνα είναι στενάχωρη. Η περιοχή 
έμεινε ανεκμετάλλευτη, αποτελώντας μια κενή 
ζώνη στον αστικό ιστό της πόλης. Τα βαγόνια του 
ρημάζουν εγκαταλελειμμένα, ενώ ο Οργανισμός 
Σιδηροδρόμων Ελλάδας �ΟΣΕ� πούλησε ³για πα-
λιοσίδερα´ δύο γερανούς και μερικά από τα ιστο-
ρικά βαγόνια, που αποτελούσαν πολεμικές απο-
ζημιώσεις της Ιταλίας μετά τον Δεύτερο Παγκό-
σμιο Πόλεμο.

¤ διαγ×νισµός 
Ο χώρος τοποθετείται σε κομβικό σημείο, με το 
Μητροπολιτικό Πάρκο Αντώνης Τρίτσης να βρί-
σκεται στο βόρειο τμήμα ακριβώς από επάνω, η 
πλατεία Αγίων Αναργύρων στο νότιο τμήμα και 
ακριβώς δίπλα οι εγκαταστάσεις του Δημαρχείου 
Αγ. Αναργύρων, ένα Πάρκο Ανακύκλωσης και ένας 
ποδηλατόδρομος. Και όλα αυτά κάνουν την αξιο-
ποίησή του πολύ σημαντική. 
Πρόσφατα διαβάσαμε ότι προκηρύχθηκε ανοι-

κτός ηλεκτρονικός διαγωνισμός για την ανάθεση 
του έργου: Ανάπλαση του παλαιού σιδηροδρομι-
κού σταθμού & Αναβάθμιση Εμπορικού Κέντρου 
Αγίων Αναργύρων. 
ΠÊο ÔυÈÌÆÌρÊÎένα η αναÌοίν×Ôη ανέÇÆρÆ� 
«¤ Αναπτυξιακός ¤ργανισμός Δήμου Αγίων Αναργύ-
ρων- Καματερού Μονοπρόσωπη Ανώνυμη Εταιρεία ± 
5(67$57 Α.Ε., προκηρύσσει ανοικτό ηλεκτρονικό δια-
γωνισμό για την ανάθεση του έργου� «Ανάπλαση του πα-
λαιού σιδηροδρομικού σταθμού 	 Αναβάθμιση Εμπο-
ρικού Κέντρου Αγίων Αναργύρων», με προÝπολογισμό 
5.604.���,71 ~ πλέον �.Π.Α. 1.�45.161,29 ~, δηλαδή συ-
νολικά 6.950.000,00~.
¤ διαγωνισμός θα διενεργηθεί με ηλεκτρονικό τρόπο 
μέσω της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλε-
κτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ) στη δια-
δικτυακή πύλη ZZZ.SURPLWKHXV.JRY.JU του συστήματος, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του ¢. 4412�2016. 
Η ημέρα λήξης παραλαβής προσφορών είναι η 26η 
Σεπτεμβρίου 202� (26�9�202�), ημέρα Τρίτη και ώρα 
14�00. 
Το έργο υλοποιείται στο πλαίσιο του Εθνικού Σχεδίου 
Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας «Ελλάδα 2.0» με τη 
συγχρηματοδότηση της Ευρωπαϊκής Ένωση ± 1H[W 
*HQHUDWLRQ (8 με ..$. εισόδου 64.1�24.0001.»
Είχε προηγηθεί η υπογραφή της συμφωνίας με-
ταξύ του Δήμου Αγίων Αναργύρων - Καματερού 
και της ΟΣΕ - ΓΑΙΑΟΣΕ για την παραχώρηση του 
οικοπέδου του παλιού αμαξοστασίου του ΟΣΕ 
στον Δήμο και τη μετατροπή του σε πάρκο τε-

χνολογίας, πολιτισμού και αναψυχής.
Μάλιστα ο Πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης 
είχε δηλώσει ότι «είναι μια ευκαιρία για μια σημα-
ντική αστική ανάπλαση για ολόκληρη την περιοχή 
της Δυτικής Αθήνας. Ο Δήμος τώρα έχει τη δυνα-
τότητα να σκεφτεί και να προτείνει τον τρόπο με 
τον οποίο θέλει να αξιοποιήσει αυτόν τον χώρο 
και πιστεύω και ότι ο συνδυασμός δράσεων που 
αφορούν την υψηλή τεχνολογία, τον πολιτισμό, τον 
αθλητισμό και την αναψυχή είναι το σωστό μείγμα 
προκειμένου να αξιοποιηθεί κατάλληλα αυτός ο 
χώρος προς όφελος των δημοτών. Εμείς θα στα-
θούμε δίπλα στον Δήμο ώστε να διερευνήσουμε 
επιλογές ως προς τα χρηματοδοτικά εργαλεία 
προκειμένου αυτός ο χώρος από ιδέα, από σχέ-
διο, από όραμα, όπως είναι σήμερα, να γίνει σύ-
ντομα πραγματικότητα».
Ο Δήμαρχος Αγ. Αναργύρων - Καματερού, �ταÁ�
ρος §ÔίρÎÑας� είχε σημειώσει μεταξύ άλλων: 
«Έχουμε κάνει ένα σχεδιασμό που αφορά τη νέα γε-
νιά να δώσουμε μία κατεύθυνση και μία ώθηση και να 
συμβάλουμε κι εμείς στην προσπάθειά που κάνετε για 
την ανασύνταξη της χώρας και στη νέα κατεύθυνση 
που προσπαθείτε να δώσετε. Αυτό είναι ένα ενδεικτικό 
πλάνο. Το σημείο ορόσημο θεωρούμε ότι θα είναι το 
μουσείο ρομποτικής, το οποίο θα είναι το πρώτο στην 
Ευρώπη -υπάρχουν στη χώρα εκατοντάδες εφευρέτες 
πιστοποιημένοι αλλά και εκατοντάδες ομάδες ρομποτι-
κής. �ιλοδοξούμε λοιπόν και σε συνεννόηση μαζί τους 
εδώ να είναι η στέγη τους, εδώ να δημιουργηθεί ένα 

Ο σιδηροδροµικός σταθµός- 
φάντασµα των Αγίων Αναργύρων 
θα µετατραπεί σε σύγχρονο 
«πολυµορφικό» πάρκο
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τεχνολογικό και εκπαιδευτικό ταυτόχρονα πάρκο όπου 
θα μπορούμε να φιλοξενούμε τα εκθέματά τους, να 
τα επισκέπτονται και μαθητές και να εκπαιδεύονται».

¯να πάρκο πόλης ������ τ�µ�
Ο σχεδιασμός του έργου είναι εντυπωσιακός και 
μένει να το δούμε να παίρνει σάρκα και οστά. Στό-
χος θα είναι η δημιουργία αρμονικής σύνδεσης με 
τον περιβάλλοντα χώρο και άρα με το Πάρκο Τρί-
τση, την πλατεία Αγίων Αναργύρων και τον αστικό 
ιστό.
Σύμφωνα με την περιγραφή, η έκταση θα περι-
λαμβάνει 56.000 τ.μ. και στόχος είναι η ανάπτυξη 
ενός υπερτοπικού κέντρου με έμφαση στην αξι-
οποίηση της τεχνολογίας και προσανατολισμό 
στις σύγχρονες μορφές εργασίας και εκπαίδευ-
σης, επαφή με την φύση και παροχή συγχρόνων 
μορφών άθλησης – όπως πίστες VNDWH και αναρρί-
χησης – και δημιουργικού παιχνιδιού.
Οι παρεμβάσεις αποσκοπούν στο να δημιουργη-
θεί, σε συνέχεια με το εμπορικό και διοικητικό κέ-
ντρο του δήμου, ένα πάρκο πόλης, με προσανατο-
λισμό στην εκπαίδευση και στις νέες τεχνολογίες. 
Το πάρκο θα είναι περιφραγμένο και προβλέπο-
νται δύο κεντρικές φυλασσόμενες είσοδοι και πέ-
ντε περιμετρικές πύλες. Περιμετρικά θα δημιουρ-
γηθούν τέσσερις οργανωμένοι χώροι στάθμευσης 
με σημεία φόρτισης αυτοκινήτων.
Μέσα στον χώρο θα υπάρχουν έξυπνα παγκάκια 
και αμφιθέατρο, ποδηλατόδρο μος διπλής κατεύ-
θυνσής, συνολικής επιφάνειας 2.200 τ.μ., δίκτυο δι-
αδρόμων άθλησης, περίπατου και κοινωνικής επα-
φής, τρεις προσπελάσεις σε διαδρόμους για απορ-
ριμματοφόρα, ασθενοφόρα και οχήματα ανάγκης 

και διαχείρισης, δίκτυο εσωτερικών χωμάτινων δι-
αδρόμων εντός φυτεμένων περιοχών με «έξυπνα 
παγκάκια», ενώ στη νότια πλευρά στο δίκτυο των 
χωμάτινων διαδρόμων θα πραγματοποιούνται εκ-
παιδευτικές δραστηριότητες για παιδιά.
Στη βόρεια πλευρά του πάρκου προβλέπεται η το-
ποθέτηση οργάνων γυμναστικής ενήλικων και η κα-
τασκευή μικρού υπαίθριου αμφιθέατρου 400 θέ-
σεων. Στον σχεδιασμό του πρωτεύοντα ρόλο θα 
έχει η ενσωμάτωσή του στο φυσικό περιβάλλον.
Κοντά στο αμφιθέατρο θα χωροθετηθεί αναψυ-
κτήριο με χώρους υγιεινής, συνολικής επιφάνειας 
150 τ.μ. Μπροστά από το αναψυκτήριο θα οργα-
νωθεί ο υπαίθριος χώρος που θα αποτελεί και την 
πλατεία του θέατρου.
Προβλέπονται βιοκλιματικά στοιχεία δροσισμού, 
ενώ θα δημιουργηθεί αίθουσα 220 τ.μ. για εκπαι-
δευτικές δραστηριότητες που απευθύνονται σε 

εφήβους, αλλά και υπαίθριος κινηματογράφος για 
παραστάσεις και εκπαιδευτικές προβολές. Ο χώ-
ρος με τις πίστες VNDWH θα διαμορφωθεί στη βό-
ρεια πλευρά του πάρκου, ενώ προβλέπονται δύο 
γήπεδα τένις και δύο χώροι με αποδυτήρια και 
κερκίδες 700 θεατών.
Το παλιό κτίριο του σταθμού του ΟΣΕ θα ανακα-
τασκευαστεί και θα γίνει ένας ακόμη χώρος εστί-
ασης και αναψυχής. Το επιφάνειας περίπου 120 
τ.μ. κτίριο, θα λειτουργήσει σαν αναψυκτήριο και 
«ZRUN FDIp» με παροχές για εξ αποστάσεως ερ-
γασία. Οι ίδιες εξυπηρετήσεις θα παρέχονται και 
στον υπαίθριο χώρο του, επιφάνειας περίπου 800 
τ.μ. Στο πάρκο θα χωροθετηθούν ακόμα δύο υπαί-
θριες αγορές με ενιαίας μορφής στέγαστρα.
Επίσης το έργο προβλέπει η κεντρική πλατεία των 
Αγίων Αναργύρων να ανακατασκευαστεί και να 
αναπλαστεί.

ΠανοραÎÊÌ½ ÆÊÌ¿να της 
Ñρ¿ταÔης αν¡ÑÍαÔης
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Πείτε μας λίγα λόγια για εσάς και 
για την ενασχόλησή σας με τα 
κοινά.
H οικογένεια μου εγκαταστάθηκε 
στους Αγ. Αναργύρους το 1930. Έτσι 
κι εγώ, μεγαλώνοντας εδώ την επέ-
λεξα ως μόνιμη κατοικία. Τα τελευ-
ταία 14 χρόνια ασκώ το επάγγελμα 
του αστυνομικού υπηρετώντας σε 
μάχιμες υπηρεσίες, όπως η ομάδα 
ΔΙΑΣ. Πρώτη φορά ήμουν υποψή-
φιος δημοτικός σύμβουλος το 2019 
με την «Καθαρή Πρόταση» και το 
Δήμαρχο Σταύρο Τσίμπρα όπου 
και εκλέχτηκα δημοτικός σύμβου-
λος. Μέχρι και σήμερα ασκώ χρέη 
αντιδημάρχου, ασφαλείας, πολιτι-
κής προστασίας και καθημερινότη-
τας του πολίτη. Ασχολήθηκα με τα 
Κοινά γιατί γεννήθηκα και μεγάλωσα 
σε μια πόλη που δεν γινόταν τίποτα 
για να αξιοποιηθεί ο τόπος, έβγαινα 
στη γειτονιά μου και ήθελα να κάνω 
κάτι χρήσιμο ώστε ν’ αλλάξει η καθη-
μερινότητα μας και να αναβαθμιστεί. 

Κατά τη διάρκεια της 
θητείας σας με τι ζητήματα 
ασχοληθήκατε� Τι θεωρείτε 
επιτυχία σας� 
ºταν ανέλαβα τα καθήκοντά μου δι-
απίστωσα ότι δεν υπήρχε καμία απο-
λύτως υποδομή σχετικά με τα αδέ-
σποτα ζώα. Αποτέλεσε προσωπική 
μου προτεραιότητα η ανεύρεση λύ-
σης γιατί ενώ υπήρχε ήδη η σχετική 
νομοθεσία για τα αδέσποτα, δεν είχε 
γίνει καμία ενέργεια από το Δήμο. 
Έτσι ξεκινήσαμε από το μηδέν και 
ιδρύσαμε στο Δήμο μας το πρώτο 
αδειοδοτημένο κτηνιατρείο στην 
Ελλάδα. Οργάνωσα την υπηρεσία 
και στελέχωσα το γραφείο με υπαλ-
λήλους. Δόθηκαν αρμοδιότητες και 
έγινε προγραμματισμός στειρώσεων 
για έλεγχο του πληθυσμού αδέσπο-
των ζώων. Ο καθένας μπορεί να πά-
ρει τηλέφωνο να κλείσει ένα ραντε-
βού και να έχει πρόσβαση σε μια 
υπηρεσία που δεν υπήρχε ποτέ πριν. 

Είστε ικανοποιημένος από τη 
λειτουργία του κτηνιατρείου ± 
υπάρχουν σχέδια για το μέλλον� 
Και βέβαια υπάρχουν, ο στό-
χος είναι να υπάρχει εξειδι-
κευμένη ομάδα όπου θα πε-
ρισυλλέγει μαζικά και καθη-
μερινά τα ζώα από γειτονιά 
σε γειτονιά έτσι ώστε να τους 
παρέχεται δωρεάν στεί-
ρωση. Το κτηνιατρείο 
μας ήδη λειτουργεί 
από τις 9 το πρωί μέ-
χρι τις 3 το μεση-
μέρι για τους πο-
λίτες κι έτσι μπο-
ρεί ο κάθε δημότης 
να φέρει το κατοι-

κίδιό του – δυστυχώς ο όγκος είναι 
τεράστιος γι’ αυτό σκοπεύουμε στο 
άμεσο μέλλον να αποκτήσουμε πε-
ρισσότερο εξοπλισμό �υπέρηχοι – 
ακτινολογικό� καθώς και να γίνει μια 
ακόμη πρόσληψη κτηνιάτρου.

Υπάρχει πολύ μεγάλο 
ενδιαφέρον για το Καματερό 
και τη λειτουργία του 
Αστυνομικού Τμήματος 

στην περιοχή. Τι θα 
γίνει τελικά� �α 

λειτουργήσει� 
Και βέβαια θα 
ανοίξει – έχει 
ήδη οριστεί ως 
ημερομηνία η 
20η Οκτωβρίου 
2023 και είναι 
τεράστια ικανο-

ποίηση και χαρά που συνέβαλα απο-
φασιστικά κατά τη θητεία μου με δι-
κές μου ενέργειες και δικά μου αιτή-
ματα στην επανίδρυση του αστυνο-
μικού τμήματος του Καματερού μετά 
από 8 χρόνια� Περίπου 30.000 πολί-
τες θα έχουν πλέον Α.Τ. στο οποίο 
θα μπορούν να εμπιστεύονται την 
ασφάλειά τους. Ξέρετε, η ασφάλεια 
που πρέπει να έχει μία πόλη είναι 
ο σημαντικός κρίκος μιας αλυσίδας 
για την ομαλή λειτουργία της και την 
ανάπτυξη της. Επιπλέον, με το Α.Τ. 
Καματερού, ωφελούνται και οι δύο 
συνοικίες, και οι ®γιοι Ανάργυροι που 
έχουν ήδη δικό τους Α.Τ. αλλά και το 
Καματερό. Στόχος για το άμεσο μέλ-
λον, έπειτα και το πρακτικό άνοιγμα, 
είναι να γίνει πολυδύναμο εντός του 
2024-2025. Να υπάρξει παράρτημα 
της ΟΠΚΕ, της ΔΙΑΣ και άλλων δυνά-

μεων ασφαλείας ώστε να μπορεί να 
εξυπηρετεί και να ανταπεξέλθει στις 
απαιτήσεις της πόλης μας. 

Είναι πολύ επίκαιρο και φλέγον 
το ζήτημα της πολιτικής 
προστασίας και της πρόληψης 
καταστροφών από καιρικά 
φαινόμενα. Ποια είναι η δική σας 
αντιμετώπιση� Πώς χειριστήκατε 
τις δύσκολες καιρικές συνθήκες 
κατά τη θητεία σας� 
Σε όλα τα ακραία καιρικά φαινόμενα 
η πόλη μας παρέμεινε πάντα ανοι-
χτή. Υπήρξε συντονισμός και συνερ-
γασία μεταξύ των αρχών ώστε να 
καταφέρουμε να στηριχτούμε από 
την κεντρική διοίκηση και την περι-
φέρεια στις περιπτώσεις που χρεια-
ζόταν. Κύρια μέριμνα, όμως, ήταν η 
φροντίδα των δημοτών μας. Θεωρώ 
επιτυχία την απαραίτητη οργάνωση 
ώστε να μεταφερθούν, με οχήματα 
του δήμου, για τις θεραπείες τους, 
οι ευπαθείς ομάδες της πόλης μας 
όπως οι νεφροπαθείς. �ρόντισα, επί-
σης, ανεξάρτητα από τις φυσικές κα-
ταστροφές και ομάδες αστέγων. Έτσι 
από πολλά εγκαταλελειμμένα κτίρια, 
τα οποία χρησιμοποιούνταν ως προ-
σωρινή κατοικία αυτών των ανθρώ-
πων, έγινε η μετεγκατάσταση τους 
σε δομές και νοσοκομεία με συνθή-
κες ευζωίας. ºπως σας είπα, αποτε-
λεί προτεραιότητά μου η ασφάλεια 
της πόλης μας αλλά και η φροντίδα 
όλων των ευπαθών ομάδων . 

Κλείνοντας, τι θα θέλατε να 
δηλώσετε για τις επερχόμενες 
εκλογες� 
Θα είμαι πάντα παρών όπως ήμουν 
όλα αυτά τα χρόνια και ευελπιστώ 
ότι το έργο μου μιλάει από μόνο του. 
Παραμένω ανοιχτός και προσβάσι-
μος στους δημότες και δεν θα πάψω 
να προσπαθώ να λύσω κάθε πρό-
βλημα, σε κάθε γειτονιά. Πορεύομαι 
με ταπεινότητα, επιθυμώ την ψήφο 
των συμπολιτών μου για να συνεχίσω 
τόσο εγώ, όσο και η «Καθαρή Πρό-
ταση το έργο αναβάθμισης του Δή-
μου μας. 

Και βέβαια υπάρχουν, ο στό-
χος είναι να υπάρχει εξειδι-
κευμένη ομάδα όπου θα πε-
ρισυλλέγει μαζικά και καθη-
μερινά τα ζώα από γειτονιά 
σε γειτονιά έτσι ώστε να τους 
παρέχεται δωρεάν στεί-
ρωση. Το κτηνιατρείο 
μας ήδη λειτουργεί 

Υπάρχει πολύ μεγάλο 
ενδιαφέρον για το Καματερό 
και τη λειτουργία του 
Αστυνομικού Τμήματος 

στην περιοχή. Τι θα 
γίνει τελικά� �α 

λειτουργήσει� 
Και βέβαια θα 

Μια υποψηφιότητα
που αξίζει για τον ∆ήµο
Αγ. Αναργύρων - Καµατερού

ƦƩƮƩƵƳƩƴ ƤΑƤƭΑƦƧƭƩƴ
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ƦƩƮƱƴ ΧΑƻƦΑƳƫƱƶ� ƶƲƱƥƳΑƷƩ ƵƩƴ ƴƶƮƤΑƴƩƴ 
ƥƫΑ ƵƱ ƮƧƥΑƭƱ ƧƳƥƱ ΑƴƷΑƭƵƱƴƵƳƺƴƧƺƯ
Την Τρίτη 3�10 ο Δήμαρχος Χαϊδαρίου Βαγγέ-
λης Ντηνιακός υπέγραψε τη σύμβαση για το με-
γάλο έργο ασφαλτοστρώσεων και οδικής ασφά-
λειας στους δρόμους του Χαϊδαρίου. Η παρέμ-
βαση χρηματοδοτείται από το Ταμείο Ανάκαμψης 
και ο προÝπολογισμός δημοπράτησής της ανέρ-
χεται στα 2.500.000 Ευρώ. 
Η εκτέλεση ασφαλτοστρώσεων σε μεγάλη κλί-
μακα στο Χαϊδάρι αποτελούσε διεκδίκηση της 
Δημοτικής Αρχής εδώ και χρόνια, με έτοιμες με-
λέτες. Ωστόσο, η χρηματοδότηση τους προσέ-
κρουε στο ότι οι ασφαλτοστρώσεις και οι επι-
σκευές οδοστρωμάτων δεν αποτελούν επιλέξιμη 
δαπάνη του ΕΣΠΑ. Το έργο εντάχθηκε στο Ταμείο 
Ανάκαμψης στις αρχές του 2023, η δημοπράτησή 
του πραγματοποιήθηκε τον Μάιο και ήδη υπογρά-
φηκε η σύμβαση και ξεκινούν άμεσα οι ασφαλτο-
στρώσεις δρόμων στο Χαϊδάρι. 

Ξεκίνησε η εγκατάσταση των 
ιστών οδοφωτισμού με φωτι-
στικά σώματα LE' και του αστι-
κού εξοπλισμού στην οδό �α-
βιέρου. Θα τοποθετηθούν συ-
νολικά 80 ιστοί και φωτιστικά 
καθώς και ζαρντινιέρες, παγκά-
κια και στάσεις λεωφορείων. 
Παράλληλα θα πραγματοποιη-
θούν και οι φυτεύσεις δέντρων. 
Οι νέοι ιστοί οδοφωτισμού στην 
οδό �αβιέρου έχουν χαρακτη-
ριστικό σχήμα, καθώς είναι ανι-
σοÝψείς. Το φωτιστικό προς 
την πλευρά του οδοστρώματος 
βρίσκεται σε μεγαλύτερο ύψος 
από ότι το φωτιστικό προς την 
πλευρά του πεζοδρομίου. Με 

το σχήμα αυτό των ιστών επι-
τυγχάνεται ο σωστός φωτισμός 
καί του οδοστρώματος καί του 
πεζοδρομίου, αλλά και η καλαί-
σθητη εικόνα του δρόμου . 
Ο Δήμαρχος Χαϊδαρίου Βαγ-
γέλης Ντηνιακός δήλωσε: « Η 
οδός �αβιέρου γίνεται ένας 
από τους πιο όμορφους και λει-
τουργικούς δρόμους στο Χαϊ-
δάρι και στην ευρύτερη περι-
οχή. Είναι ένα έργο ουσίας που 
θα βοηθήσει σημαντικά στην 
αύξηση της επισκεψιμότη-
τας και της εμπορικότητας της 
οδού, με θετικά αποτελέσματα 
για όλη τη γειτονιά της Γρηγο-
ρούσας».

ƸƣƻƦƣƳƫ� ưƧƬƫƯƩΣƧ 
Ʃ ƵƱΠƱƪƧƵƩΣƩ 
ƱƦƱƷƺƵƫΣƮƱƶ 

Ƭƣƫ ƣΣƵƫƬƱƶ 
ƧưƱΠƭƫΣƮƱƶ ΣƵƩƯ 

ƱƦƱ ƷƣƤƫƧƳƱƶ
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ΜΑΡΙΑ ΛΥΡΑ

�  Ονοȝάȗοȝαι Λȣρά Μαρȓα �ΓΕΝΟΣ ΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΥ� 
�  ΠροȑρȤοȝαι αʌό οικοȖȑνεια στρατιωτικών
�  ΓεννȒșηκα και ȝεȖάλωσα στη ΔȣτικȒ ΑșȒνα
�  Εȓȝαι ΔικηȖόρος και ĳοιτȒτρια στο ΤȝȒȝα Θεατρικών Σʌοȣδών 

�ΕΚΠΑ�
�  ΕρȖάȗοȝαι στον Ειδικό Διαβαșȝικό ΣȪνδεσȝο ΝοȝοȪ ΑττικȒς 

�Ε.Δ.Σ.Ν.Α�
�  ΥΠΟȌΗĭΙΑ ΠεριĳερειακȒ ΣȪȝβοȣλος ΔȣτικοȪ Τοȝȑα Αșηνών

τηλȑĳωνο εʌικοινωνȓας� ����������

ΥΠΟΨΗΦΙΑ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 
ΔΥΤΙΚΟΥ ΤΟΜΕΑ ΑĬΗΝΩΝ
ΜΕ ΤΟ1 ΓΙΑΝΝΗ ΣΓΟΥΡΟ

Δήμοι: Αγίας Βαρβάρας, Αγίων Αναργύρων-Καματερού, 
Αιγάλεω, Ιλίου, Περιστερίου, Πετρούπολης, Χαϊδαρίου



Του Αλέξανδρου Λαλάκου

Το πάρκο Τρίτση είναι ένας πνεύμονας πρασίνου 
για τα δυτικά. Μια «όαση» για τις πυκνοκατοικη-
μένες, γκρίζες πόλεις και φιλοξενεί χιλιάδες πολί-
τες που το προτιμούν για τη βόλτα τους, το ποδή-
λατό τους και την απαραίτητη επαφή με τη φύση. 
Πριν λίγα χρόνια η εγκατάλειψη έκανε τον χώρο 
απωθητικό. ®δειες λίμνες, σκουπίδια, ξερά δέντρα. 
®λλωστε οι διαμάχες για τη διαχείρισή του, οι τσα-
κωμοί των αρμόδιων φορέων και η δυσλειτουρ-
γία του κρατικού μηχανισμού δεν άφηναν περι-
θώρια ελπίδας.
Έχουμε κατά καιρούς φιλοξενήσει το θέμα του 
πάρκου με εκτενή ρεπορτάζ στη LLIH και έχουμε 
παρακολουθήσει από κοντά τη διαδρομή του στον 
χρόνο. Ας δούμε περιληπτικά τα πιο σημαντικά ση-
μεία της διαδρομής αυτής. 
Στο Τεύχος 10 της LI)E γράφαμε: «Και για χρόνια το 
πάρκο διαχειριζόταν ο Αναπτυξιακός Σύνδεσμος Δυτι-
κής Αθήνας (ΑΣΔΑ), που εκπροσωπεί τους 7 δήμους 
της δυτικής Αθήνας, με αποτέλεσμα, ενώ γίνονταν φι-
λότιμες προσπάθειες διαχείρισης, να μην υπάρχουν 
επαρκή κονδύλια και σε συνδυασμό με τα γραφειο-
κρατικά εμπόδια, το πάρκο να παραμένει σε κακή κα-
τάσταση, ενώ η Περιφέρεια βγάζει την ουρά της απ’ 
έξω. Πριν από 2 χρόνια λοιπόν το Υπουργείο Περιβάλλο-
ντος, με Υπουργό τον Γεώργιο Σταθάκη, σε συνεργασία 
με το Υπουργείο Εσωτερικών ανέθεσαν τη διαχείριση 
του πάρκου σε έναν υπό ίδρυση φορέα διαχείρισης (νο-
μικό πρόσωπο ιδιωτικού δικαίου) και με προσδοκώμενο 

σκοπό να αλλάξει τη μορφή του πάρκου, καταφέρνο-
ντας να εξασφαλίσουν χρήματα για τη χρηματοδότησή 
του ( 900.000 ευρώ)».  Ο �ορέας αυτός όμως ήταν 
πάντα παροπλισμένος, με αποτέλεσμα να δέχεται 
έντονη κριτική για την αναποτελεσματικότητά του. 
¸δη ο κ. Σταθάκης με νόμο είχε φροντίσει να μην 
έχει το δικαίωμα να προσλαμβάνει το κατάλληλο 
προσωπικό για τη φροντίδα του πάρκου. 
Να υπενθυμίσουμε εδώ ότι στην αρχή, μετά τη δη-
μιουργία του, την ευθύνη του πάρκου είχε ο φο-
ρέας «Οργανισμός Αθήνας». Στη συνέχεια, το ανέ-
λαβε ο Μητροπολιτικός �ορέας �Ελαιώνα, Κηφι-
σού, Π. Τρίτση� και το 2014 πέρασε στον Αναπτυξι-
ακό Σύνδεσμο Δυτικής Αττικής. Η κατάσταση τρα-
γική: έλλειψη προσωπικού και πόρων, κατασκευα-
στικές αστοχίες στην κυκλοφορία του νερού και 
πολλά άλλα σημεία, απλήρωτοι εργαζόμενοι και 
πολλά χρέη.

Τελικά το πολύπαθο πάρκο πέρασε στα χέρια της 
Περιφέρειας Αττικής, αφού το Υπουργείο Περι-
βάλλοντος στοχεύει στη μεταφορά όλων των φο-
ρέων που διαχειρίζονται προστατευόμενες περι-
οχές στις Περιφέρειες. 
Ο Περιφερειάρχης Αττικής κ. Πατούλης τότε εστί-
ασε στην ανάγκη να δοθούν πόροι παράλληλα με 
τη μεταφορά των αρμοδιοτήτων, προκειμένου να 
είναι εφικτός ο στόχος της λειτουργικής και αισθη-
τικής αναβάθμισης του Πάρκου και είχε δηλώσει: 
«Θα στηρίξουμε με όλες μας τις δυνάμεις τη διαδικα-
σία αξιοποίησης του Πάρκου προκειμένου να γίνει ένα 
«κόσμημα» για την Αττική και τους πολίτες της. Η λύση 
της συνδιαχείρισης από την Περιφέρεια Αττικής και 
τους Δήμους Ιλίου και Αγ. Αναργύρων-Καματερού είναι η 
βέλτιστη για να αλλάξει πρόσωπο το Πάρκο Τρίτση, που 
τώρα παρουσιάζει μία εικόνα παρακμής. Θα προχωρή-
σουμε άμεσα σε παρεμβάσεις προκειμένου το Πάρκο 
να γίνει λειτουργικό, χώρος αναψυχής, αλλά και κέντρο 
εκπαίδευσης της περιβαλλοντικής συνείδησης των παι-
διών μας, για τους κατοίκους των όμορων Δήμων αλλά 
και για τους πολίτες όλης της Αττικής, μέσα από συγκε-
κριμένα προγράμματα και ακολουθώντας ευρωπαϊκές 
πρακτικές». Αυτά τον Σεπτέμβριο του 2019.
Η Πρώην Περιφερειάρχης Ρένα Δούρου άφησε 
αιχμές ότι το πάρκο έχει αφεθεί στην τύχη του 
από τη νέα διοίκηση. Η Περιφέρεια με πύρινη ανα-
κοίνωσή της απάντησε χαρακτηριστικά: «Σε 15 μή-
νες έγιναν στο Πάρκο Τρίτση, περισσότερα από όσα έγι-
ναν τα προηγούμενα 4 χρόνια» και επέρριψε ευθύνες 

Πάρκο Τρίτση: 
Τι έχει γίνει 
μέχρι σήμερα
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�αλακούδης Δημήτρης
Αναπληρωτής Δημάρχου
Αντιδήμαρχος Οικονομικών

Υποψήφιος Δημοτικός Σύμβουλος
Δήμου Αγίων Αναργύρων � Καματερού

Συνεχίζουµε ενωµένοι
για την πόλη
που ονειρευόµαστε!
�ίλες και φίλοι,

θα ήθελα να σας ευχαριστήσω για την εμπιστοσύνη που μου 
δείξατε στις Δημοτικές Εκλογές του 2019 και με εκλέξατε 
στις πρώτες θέσεις του ψηφοδελτίου της Ανεξάρτητης Δη-
μοτικής Παράταξης «Καθαρή Πρόταση» με επικεφαλής τον 
Δήμαρχό μας ΣΤΑΥΡΟ ΤΣΙΡΜΠΑ.

Θεωρώ ότι τήρησα πλήρως τις δεσμεύσεις μου της προη-
γούμενης προεκλογικής περιόδου καθώς εργάστηκα σκληρά 
4 χρόνια, με συνεχή πολύωρη παρουσία καθημερινά, μη έχο-
ντας απουσιάσει ούτε μία φορά από τα κέντρα λήψης των 
αποφάσεων, από καμία Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίο ή 
Επιτροπής του Δήμου, υπερασπιζόμενος πάντα το συμφέ-
ρον της πόλης μας.

Ζητώ από εσάς την επανεκλογή μου στα Δημοτικά δρώμενα, 
έχοντας ήδη την ανάλογη εμπειρία στην Τοπική Αυτοδιοί-
κηση.

Δεσμεύομαι ότι με τη στήριξή σας θα εργαστώ σκληρά και 
την επόμενη Δημοτιμή περίοδο για το καλό της πόλης μας 
και των ανθρώπων της.

Δεσμεύομαι ότι θα είμαι πάντα δίπλα σας με ήθος και αξι-
οπιστία.

Με εκτίμηση,
Δημήτρης Ζαλακούδης



στην πρώην περιφερειάρχη, γιατί δεν άσκησε πολιτι-
κές πιέσεις ώστε να περάσει το πάρκο στην ευθύνη 
της Περιφέρειας, ώστε «να μην χαλάσει τη σχέση της 
με την κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ». 
«Όλα αυτά τα χρόνια ήταν απούσα από το Πάρκο Τρί-
τση. Σιωπούσε και απλά παρατηρούσε. Κι έρχεται σή-
μερα, 15 μήνες μετά , να κατηγορήσει τη Διοίκηση Πα-
τούλη για όλα όσα δεν έκαναν η ίδια και η φιλική της 
κυβέρνηση για το Πάρκο. Μιλά στην ανακοίνωση της 
για 6 σοβαρά προβλήματα. Στον ηλεκτροφωτισμό του 
Πάρκου. Στη διασφάλιση επαρκούς ποσότητας νερού 
γιατί δεν επαρκεί η γεώτρηση από το πηγάδι Πρέση. 
Στην ανάγκη στεγανοποίησης όλων των λιμνών και την 
ανακύκλωση του νερού. Στην εγκατάσταση συστήμα-
τος πυρανίχνευσης και πυρασφάλειας. Στην πρόσληψη 
προσωπικού και την προμήθεια εξοπλισμού. Στη διάρ-
κεια της θητείας της υπήρχαν ή δεν υπήρ-
χαν τα προβλήματα αυτά; Προφανώς και 
υπήρχαν. Έκανε τίποτε ως Περιφε-
ρειάρχης; Προφανώς και δεν έκανε.»
Ένα από τα σημαντικότερα ση-
μεία είναι πως η Περιφέρεια δι-
εκδίκησε και κέρδισε χρημα-
τοδότηση από το Πράσινο Τα-
μείο, ύψους 3.000.000 ευρώ, για 
να προχωρήσει σε έργα συντήρη-
σης και παρεμβάσεις αναγκαίες για τη 
λειτουργική αναμόρφωσή του. Επιπλέον 
έχει δρομολογηθεί η βιοκλιματική ανάπλαση της 
κεντρικής διαδρομής του Πάρκου, περί τα 2χλμ, 
κατά μήκος της οποίας τοποθετήθηκαν νέα 
ιστοί φωτισμού και πολλά ακόμη.

Σήµερα η αυτοÄία
Σήμερα η εικόνα του πάρκου 
έχει διαφοροποιηθεί. Η προφα-
νής εγκατάλειψη δεν υπάρχει πια 
και στον χώρο είναι εμφανείς οι 
παρεμβάσεις. Βέβαια υπάρχουν 
πολλά ακόμη να γίνουν.
Περπατώντας μέσα στο πάρκο 
έχουν τοποθετηθεί λαμπτήρες στα πιο 
πολλά σημεία του, κάτι που σημαίνει ότι ακόμα 
και αν πέσει το φως, μπορεί κανείς να συνεχίσει 
τη βόλτα του Επίσης το μεγαλύτερο κομμάτι εί-
ναι πλέον φροντισμένο, τα δέντρα και τα χόρτα 
κλαδεμένα, χωρίς σκουπίδια, με πάγκους για πικ 
νικ και διαμορφωμένα δρομάκια για περπάτημα ή 
ποδήλατο. Να επισημάνουμε επίσης την ύπαρξη 
ενός πολύ ωραίου καφέ- μπαρ μέσα στον χώρο 
των πρώην βασιλικών στάβλων. Δύο ακόμα ανοι-
χτά καφέ υπάρχουν από την πλευρά που βρίσκε-

ται η μεγάλη λίμνη με τις πάπιες και τις δεκάδες 
χελώνες. Εκεί συγκεντρώνεται και ο μεγαλύτερος 
όγκος των επισκεπτών του πάρκου. Οι υπόλοιποι, 

είτε πεζοπορώντας είτε με ποδήλατο διέρ-
χονται ανάμεσα από τα δέντρα και τα 

χωμάτινα δρομάκια του. 
ºπως διαβάζουμε και στην ανα-
κοίνωση του �ορέα Διαχείρισης: 
«έμφαση δόθηκε σε επιρροές 
από τις ευρωπαϊκές και παγκό-
σμιες τάσεις αειφορικού σχεδι-

ασμού, λειτουργικής αναβάθμισης, 
άθλησης και αναψυχής που ταιριά-

ζουν και μπορούν να ενισχύσουν τον 
περιβαλλοντικό – δασικό χαρακτήρα του 

πάρκου, αλλά ταυτόχρονα να επιλύσουν λειτουρ-
γικά προβλήματα � όπως π.χ. το ανεκμετάλλευτο 

τρενάκι και τα υφιστάμενα ερειπωμένα κτί-
ρια�, ζητήματα ασφάλειας με κινητά πα-

ρατηρητήρια αλλά και βιωσιμότητας 
και εκπαίδευση στην οικολογία με 
τα εναέρια δεντρόσπιτα διακρι-
τικής παρατήρησης, ζητήματα 
ασυνέχειας και σύνδεσης με την 
πόλη κ.α.»

Στο Πάρκο πραγματοποιούνται 
πλέον ποικίλες εκδηλώσεις �χα-

ρακτηριστικό το φεστιβάλ της ΚΝΕ 
που γίνεται εδώ και πολλά χρόνια, συ-

γκεντρώνοντας πλήθος κόσμου�, με πολύ με-
γάλη συμμετοχή, δείχνοντας ότι ο κόσμος των δυ-
τικών έχει ανάγκη έναν τέτοιο χώρο και συνεπώς 
οφείλουν όλοι οι υπεύθυνοι να τον διατηρούν και 
να τον βελτιώνουν συνεχώς. 

Βιοκλιµατική ανάπλαση 
Με τη βιοκλιματική ανάπλαση «έξυπνης» διαδρο-
μής συνεχίζεται σήμερα η ευρύτερη αισθητική 
και λειτουργική αναβάθμιση του Μητροπολιτικού 

Πάρκου.  Η κεντρική ιδέα για την ανάπλαση της 
κύριας διαδρομής του Πάρκου, μήκους περίπου 
2χλμ, ακολουθεί τις αρχές βιοκλιματικού σχεδια-
σμού και την προσβασιμότητα των εμποδιζόμε-
νων ατόμων, όπου ο επισκέπτης στην «έξυπνη» 
αυτή διαδρομή, θα συναντά σημεία αναφοράς που 
θα τον ενημερώνουν με «έξυπνο» και σύγχρονο 
τρόπο για την ιστορία, τον πολιτισμό και το περι-
βάλλον του Πάρκου.
ºλες οι παρεμβάσεις που προτείνονται είναι ήπιες, 
ενώ και τα υλικά που θα χρησιμοποιηθούν θα είναι 
φυσικά και φιλικά προς το περιβάλλον.
Παράλληλα, η διαμόρφωση με νέες φυτεύσεις θα 
αναδείξει ακόμα περισσότερο τη βλάστηση του 
χώρου, με διάσπαρτους θάμνους και φυτά, σε συν-
δυασμό με την εγκατάσταση του απαραίτητου αρ-
δευτικού συστήματος ποτίσματος.
Τέλος, το στοιχείο του νερού, που είναι τόσο 
έντονο στο Πάρκο Τρίτση, αναδεικνύεται ακόμα 
περισσότερο και γίνεται πιο προσιτό στον επισκέ-
πτη με την αντικατάσταση του κεντρικού σιντρι-
βανιού από επιδαπέδιους πίδακες.
Σημειώνεται, ότι το συγκεκριμένο έργο αποτελεί 
τμήμα του ευρύτερου έργου «Περιβαλλοντική, αι-
σθητική και λειτουργική αναβάθμιση του Μητρο-
πολιτικού Πάρκου ³Αντώνης Τρίτσης´», το οποίο 
χρηματοδοτείται από το Πράσινο Ταμείο στο 
πλαίσιο του άξονα προτεραιότητας Καινοτόμες 
δράσεις – Έξυπνες πόλεις του χρηματοδοτικού 
προγράμματος «�υσικό περιβάλλον & καινοτό-
μες δράσεις 2020» με συνολικό προÝπολογισμό 
3.000.000 ευρώ.
Σχετικά με το νερό στις λίμνες του πάρκου, ήδη 
έχουν γίνει εργασίες οι οποίες εξασφάλισαν τη 
σωστή λειτουργία των λιμνών και του συστήματος 
ανακύκλωσης των υδάτων σε όλο το σύμπλεγμα 
του των λιμνών, με την ενεργοποίηση του αγωγού 
υδροδότησης ημερήσιας δυναμικότητας 1000 κυ-
βικών μέτρων νερού.
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Πείτε μας λίγα λόγια για τον 
εαυτό σας:
Έχω γεννηθεί και μεγαλώσει στους 
Αγίους Αναργύρους κι έχω τελειώσει 
το Πειραματικό Γυμνάσιο και Λύκειο 
Αγ. Αναργύρων. Κατοικώ στα Μυκο-
νιάτικα από πάντα, όπως επίσης και 
η οικογένεια μου η οποία εγκαταστά-
θηκε στην περιοχή ήδη από το 1936.
�οίτησα στη Νομική Σχολή Αθηνών 
και είμαι δικηγόρος από το 2005 - 
μέλος του Δικηγορικού Συλλόγου 
Αθηνών. Είμαι μάχιμη δικηγόρος και 
διατηρώ το δικό μου δικηγορικό 
γραφείο στο κέντρο της Αθήνας 
από το 2014. Είμαι ένας άνθρωπος 
με πολλά ενδιαφέροντα και χόμπι κι 
έτσι φροντίζω και βρίσκω χρόνο για 
το θέατρο και τη δημιουργική γραφή. 
Αγαπώ τη γιόγκα και τα ταξίδια, τα 
οποία με βοηθούν να κατανοήσω κι 
άλλους πολιτισμούς.

Είναι η πρώτη σας φορά που 
αποφασίσατε να κατέλθετε στις 
εκλογές και να ασχοληθείτε με 
τα κοινά�
Πρώτη φορά ήμουν υποψήφια δημο-
τική σύμβουλος στις δημοτικές εκλο-
γές του 2019 με το Δήμαρχο, Σταύρο 
Τσίρμπα, ο οποίος με το όραμα του 
με ενέπνευσε να τον στηρίξω και να 
ασχοληθώ με τα κοινά. Είμαι πάντα 
ενεργή πολίτης της πόλης μας. Συμ-
μετείχα, από το 2019, εθελοντικά σε 
διάφορες δράσεις του Δήμου και κυ-
ρίως στο πρόγραμμα «η ζωή είναι 
ωραία», το οποίο αφορούσε οργανω-
μένο πρόγραμμα θεατρικών και μου-
σικών παραστάσεων με χαμηλό εισι-
τήριο για τους δημότες. Επίσης, συμ-
μετείχα εθελοντικά στην ομάδα που 
στήριζε το Ελεύθερο Δημοτικό Ανοι-
χτό Πανεπιστήμιο Αγίων Αναργύρων. 
Ένα πρόγραμμα με τεράστια επιτυχία, 
στο οποίο είχα τη χαρά και την τιμή 
να παρουσιάσω αξιόλογες προσωπι-

κότητες των επιστημών και των τε-
χνών που μας τίμησαν με την παρου-
σία τους. Μέσα από τις δράσεις και 
την τριβή μου με τον κόσμο που αγα-
πάει όσο κι εγώ την πόλη μας αντιλή-
φθηκα σε βάθος τα προβλήματα της 
περιοχής μας γι’ αυτό και αποφάσισα 
να στηρίξω ξανά την παράταξη «Κα-
θαρή Πρόταση». Μία πολύ συνειδητή 
επιλογή, έχοντας ήδη ολοκληρώσει 
έναν κύκλο επαγγελματικής και προ-
σωπικής ανάπτυξης, να συνεχίσω την 
ενασχόληση μου με τα κοινά.

Τι σημαίνει για εσάς τοπική 
αυτοδιοίκηση�
Σημαίνει ότι βλέπω πάνω από κομμα-
τικά κλισέ, σημαίνει ότι φροντίζω τον 
τόπο όπου ζω, νοιάζομαι για τους 
γύρω μου, σκύβω μαζί με τους συ-
μπολίτες μου στα προβλήματα της 
πόλης μας, προσφέρω γνώσεις και 
ικανότητες, προσφέρω χρόνο και 
κόπο για τα κοινά.

Γιατί οι πολίτες να επιλέξουν 
ξανά την παράταξη «Καθαρή 
Πρόταση»�
Κοιτάζοντας γύρω μας βλέπουμε 
ότι έχει ήδη επέλθει ποιοτική αλ-
λαγή. Από τους ασφαλείς καθα-
ρούς φωτισμένους δρόμους, μέχρι 
τα έργα υποδομών που έπρεπε να 
είχαν γίνει χρόνια πριν. Έχει ξεκι-
νήσει ένα τεράστιο έργο αναβάθμι-
σης, σε κάθε τομέα, κοινωνικό, πο-
λιτιστικό, τεχνικών έργων, καθαριό-
τητας, οικονομικού σχεδιασμού. Γι’ 
αυτό και είναι τόσο σημαντικό να 
μπορέσουμε να συνεχίσουμε στο 

δρόμο που έχουμε ήδη ανοίξει. Για 
την καλύτερη και πραγματικά βιώ-
σιμη καθημερινότητα όλων μας.

Τι είναι αυτό που θα βάζατε 
πρώτη προτεραιότητα εάν και 
εφόσον εκλεγεί ο συνδυασμός 
σας και εσείς�
Ως προς το συνδυασμό, υπάρχει 
ολοκληρωμένο πρόγραμμα με προ-
τάσεις και σχεδιασμό που έχει ήδη 
εκτεθεί και διανεμηθεί στους δημό-
τες. Ως προς την προσωπική μου 
προτεραιότητα, με ενδιαφέρει η ανά-
πτυξη του πολιτισμού και του αθλη-
τισμού, η αισθητική αναβάθμιση της 
περιοχής και η κοινωνική πρόνοια.

Ποιο είναι το μήνυμα που θέλετε 
να μεταφέρετε στους δημότες�
ºτι όσο ουτοπικό κι αν ακούγεται 
μερικές φορές, μπορούμε με την 
ψήφο μας να αλλάξουμε τη ζωή μας, 
την καθημερινότητα μας ξεκινώντας 
από την πόλη μας, το σπίτι μας. Έχει 
σημασία η εμπιστοσύνη στους αν-
θρώπους που ήδη ξεκίνησαν και θέ-
λουν να συνεχίσουν με ουσιαστικά 
έργα, σταθερά βήματα και πράξεις. 
Ενωμένοι και μαζί μπορούμε να προ-
χωρήσουμε μπροστά. Είναι σήμερα 
στα χέρια μας, το καλύτερο αύριο 
της πόλης μας.

Χρυσούλα Αργυρού 
Είναι σήµερα στα χέρια µας,
το καλύτερο αύριο της πόλης µας
� Χρυσούλα Αργυρού είναι μια νέα 
γυναίκα, μάχιμη δικηγόρος και μέλος 
του Δικηγορικού Συλλόγου Αθηνών. 
Της ζητήσαμε να μας μιλήσει, 
με αφορμή την υποψηφιότητα 
της με τη δημοτική παράταξη 
«Καθαρή Πρόταση» του Σταύρου 
Τσίρμπα, για το όραμα της και την 
ενασχόληση της με τα κοινά του 
Δήμου Αγίων Αναργύρων � Καματερού.

Γιατί με τον Σταύρο 
Τσίρμπα�
Ο Σταύρος Τσίρμπας 
είναι ένας νέος άν-
θρωπος με όρεξη για 
δουλειά, με όραμα για 
το μέλλον, με αισθη-
τική και αρχές που εί-
ναι ακριβώς αυτό που 
χρειαζόταν και χρει-
άζεται η πόλη μας για 
να συνεχίσει νm αλλά-
ζει ώστε να γίνει, επι-
τέλους, σύγχρονη. Μια 
πόλη όπου θέλεις να 
ζεις. ®λλωστε, το αρ-
χικό σύνθημα μας ήταν 
«δεν αλλάζουμε πόλη, 
αλλάζουμε την πόλη».

�Æ τον �ταÁρο §ÔίρÎÑα Ôτον ÆορταÔÎ¿ της 
��ης �αρτίου� ¿Ñου η ρυÔοÁÍα ΑρÈυροÁ 

ÆÌÇÒνηÔÆ τον ÑανηÈυρÊÌ¿ Í¿Èο

https://stavrostsirmpas.gr/
argyr ou-chrysoula/
 fb/ Chrysoula Argyrou

ΑÑ¿ την ÑαρουÔίαÔη τ×ν δÊαÍέËÆ×ν Ôτο �ÍÆÁÖÆρο �ηÎοτÊÌ¿ ΑνοÊχτ¿ 
ΠανÆÑÊÔτ½ÎÊο ΑÈ� ΑναρÈÁρ×ν � �αÎατÆροÁ

29



Του Αλέξανδρου Λαλάκου 

Τι προγνωστικά να κάνει κανείς 
για τον δήμαρχο Περιστερίου 
Ανδρέα Παχατουρίδη� Ο δήμαρχος 
Περιστερίου έχει σπάσει πανελλαδικά 
όλα τα κοντέρ και όπως και την 
προηγούμενη τετραετία, κατεβαίνει 
στις αυτοδιοικητικές εκλογές της 8 
Οκτωβρίου χωρίς αντίπαλο. Ποιος θα 
μπορούσε εξάλλου να τον ανταγωνιστεί�

Και γι’ αυτό στις εκλογές αυτές στο Περιστέρι, 
εκτός από τη Λαϊκή Συσπείρωση που πρόσκειται 
στο ΚΚΕ και την Αριστερή Κίνηση Περιστερίου 
δεν κατεβαίνει καμία άλλη παράταξη. Ο Ανδρέας 
Παχατουρίδης καταφέρνει να συσπειρώσει σχε-
δόν όλους τους πολιτικούς χώρους και δεν είναι 
τυχαίο που στις δημοτικές εκλογές του 2019 έλαβε 
από τον πρώτο γύρο ποσοστό περίπου 70�. �α-
νταστείτε ένα δημοτικό συμβούλιο όπου 
σχεδόν όλοι οι 
δημοτικοί σύμ-
βουλοι να είναι 
της ίδιας δημο-
τικής παράτα-
ξης. Και δεν θα 
είναι καθόλου έκ-
πληξη εάν και σε 
αυτές τις εκλογές ξεπεράσει το παραπάνω νού-
μερο. Και γιατί όχι� Κουβαλάει πίσω του μία 
τετραετία με αρκετά έργα στον δήμο, έχει 
γύρω του μία πετυχημένη ομάδα συνεργα-
τών και έχει καταφέρει στις εκλογές αυτές 
να κατέβουν μαζί του αξιόλογοι υποψήφιοι 
από όλα τα κοινωνικά στρώματα. Ο ίδιος 
πάντως δεν χαλαρώνει καθόλου, «τρέχει» 
την εκλογική κούρσα σαν να μην είναι μό-
νος του στο προεκλογικό τερέν, ένα ³RQH 
PDQ VKRZ´ και καλεί τους Περιστεριώτες να 
μην χαλαρώνουν και να προσέλθουν στις κάλ-

πες και να αποδείξουν ότι είναι 
ο δήμαρχος της καρδιάς τους. 

Στον δήμο Χαϊδαρίου την τε-
λευταία τετραετία ανέλαβε 
τα ηνία της πόλης ο �αÈ�
ÈέÍης ¢τηνÊαÌ¿ς� παίρνο-
ντας τη σκυτάλη από τον 
προηγούμενο δήμαρχο 
�Êχ¡Íη �ÆÍέÌο�
Ο �αÈÈέÍης ¢τηνÊ�

αÌ¿ς ανέλαβε έναν δήμο που είχε προβλήματα 
οικονομικά, κατάφερε να βάλει τάξη και να παρά-
ξει έργο. Στις αυτοδιοικητικές εκλογές αυτές στον 
δήμο Χαϊδαρίου για ακόμα μία φορά συγκρούο-
νται πολλοί συνδυασμοί. Η παράταξη του κυρίου 
Ντηνιακού με την επωνυμία «Χαϊδάρι ξανά», η πα-
ράταξη Λαϊκή Συσπείρωση με επικεφαλής τον κύ-
ριο Σελέκο, η παράταξη «Àρα Χαϊδάρι» με επικε-
φαλής τον κύριο Παν¿ÑουÍο� η παράταξη «Χαϊ-
δάρι �ηλά» με τον κύριο �ÆοÇίÍη ΑÑ¿ÔτοÍο και 
«Οι πολίτες σε δράση Χαϊδαρίου» με επικεφα-
λής τον �αÔίÍη §ÔίτÔο� Η τελευταία στηρίζεται 
από τον ΣΥΡΙΖΑ, ενώ η Λαϊκή Συσπείρωση από 
το ΚΚΕ. Ο κύριος Παν¿ÑουÍος με τον κύριο �Æ�
οÇίÍη προέρχονται από τον κεντροδεξιό χώρο 
και κονταροχτυπήθηκαν στην αρχή της προεκλο-
γικής περιόδου για το ποιος θα πάρει το χρίσμα 
από τον χώρο της Νέας Δημοκρατίας, κάτι όμως 
που δεν έγινε και όπως έμαθα από αποκλειστι-
κές πληροφορίες, η Νέα Δημοκρατία δεν ήθελε να 
δώσει σε κανέναν το χρίσμα όχι μόνο για να μην 
υπάρξει διάσπαση αλλά και γιατί η παράταξη του 
κυρίου ¢τηνÊαÌοÁ περιλαμβάνει επίσης αρκετούς 
αξιόλογους υποψήφιους προερχόμενους από τον 
χώρο της κεντροδεξιάς στο Χαϊδάρι. Τα προγνω-
στικά εδώ βγάζουν στον δεύτερο γύρο τον �αÈ�
ÈέÍη ¢τηνÊαÌ¿ με τον υποψήφιο της Λαϊκής Συ-
σπείρωσης �Êχ¡Íη �ÆÍέÌο� με τον �αÈÈέÍη ¢τη�
νÊαÌ¿ να έχει το προβάδισμα, μιας και σπάνια πα-
ρατηρείται το φαινόμενο δήμαρχος που έχασε 

στις εκλογές να ξαναβγεί μετά από μία τετραε-
τία. Επίσης πολλοί Χαιδαριώτες θα ήθελαν να 
δώσουν την ευκαιρία στον �αÈÈέÍη ¢τηνÊ�
αÌ¿ να ολοκληρώσει για μία δεύτερη τετρα-
ετία το έργο του. 
Στο Αιγάλεω επίσης υπάρχουν αρκετοί συν-
δυασμοί με πρώτο  τη «Συμμαχία για το Αιγά-

λεω» με επικεφαλής τον νυν δήμαρχο �ÌίÌα 
�×¡ννη� την «Ανάπλαση Αιγάλεω» με επικεφα-

λής τον �ÑίρÎÑα �ηÎ½τρÊο� τον συνδυασμό με 
το όνομα «®λλη πρόταση για το Αιγάλεω» με επι-
κεφαλής τον �¡ÎÊο �×νÔταντίνο� το «Αιγάλεω 
νέα εποχή» με επικεφαλής τον �ÌÍαÃοÁνο �¡�
ÎÑρο και τον συνδυασμό «Ρήγμα στα δυτικά» με 
υποψήφιο δήμαρχο τον �αÊν¡ ΠαντÆÍ½� Ο δή-
μαρχος Αιγάλεω έχοντας καταφέρει να έχει μία 
επιτυχημένη τετραετία, διεκδικεί ξανά το δημαρ-
χιακό χρίσμα, με τα προγνωστικά να τον περνούν 
πρώτο στη δεύτερη Κυριακή και να ακολουθεί ο 
κύριος �ÑίρÎÑας, με τους συνεργάτες του να εί-
ναι αισιόδοξοι για ένα 
καλό τελικό αποτέλε-
σμα, μιας και ο νυν δή-
μαρχος καταφέρνει να 
συσπειρώσει, εκτός του 
χώρου της Νέας Δημο-
κρατίας, και ψηφοφό-
ρους από άλλους πολι-
τικούς χώρους.

πες και να αποδείξουν ότι είναι 
ο δήμαρχος της καρδιάς τους. 

Στον δήμο Χαϊδαρίου την τε-
λευταία τετραετία ανέλαβε 
τα ηνία της πόλης ο �αÈ�
ÈέÍης ¢τηνÊαÌ¿ς� παίρνο-
ντας τη σκυτάλη από τον 
προηγούμενο δήμαρχο 
�Êχ¡Íη �ÆÍέÌο�
Ο �αÈÈέÍης ¢τηνÊ�

Λίγο πριν τις εκλογές 
του Οκτωβρίου 2023

�ηÎ½τρης �ÑίρÎÑας�Ê¡ννης �ÌίÌας �Êχ¡Íης �ÆÍέÌος

�αÈÈέÍης 
¢τηνÊαÌ¿ς

Ανδρέας
Παχατουρίδης

Προγνωστικά και 

σχόλια για Περιστέρι, 

Χαϊδάρι, Αιγάλεω
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ΠΑΜΕ ΟΛΟΙ ΜΑΖΙ

ΥΠΟȌΗĭΙΟΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ

ΝΙΚΟΣ ΚΑΣΟΥΡΙΔΗΣ
Δηȝοτικός ΣȪȝβοȣλος

Πρόεδρος Ενιαȓας ΣȤολικȒς ΕʌιτροʌȒς
Δεȣτεροβάșȝιας Εκʌαȓδεȣσης

ΔȒȝοȣ Περιστερȓοȣ

ΚΙΝ. 6944 386820
QLNNDVRX#JPDLO.FRP

Είμαι 30 ετών, κόρη του Αλέξανδρου Τουμαζάτου και της Χριστίνας Βασιλάτου και κατάγομαι από τα 
�άρσα Κεφαλονιάς. Γεννήθηκα και μεγάλωσα στην Αγία Βαρβάρα, όπου διαμένω έως και σήμερα.
Το 2016 ολοκλήρωσα τις προπτυχιακές μου σπουδές στο τμήμα Οικονομικών Επιστημών του Ε.Κ.Π.Α., 
ενώ στη συνέχεια προχώρησα και στην απόκτηση του μεταπτυχιακού τίτλου σπουδών «8R$ 0%$» με 
εξειδίκευση τη Λογιστική. Από τα φοιτητικά μου χρόνια εργάζομαι αδιάλειπτα στον ιδιωτικό τομέα σε με-
γάλο οργανισμό εισαγωγής πρώτης ύλης ως επικεφαλής του τμήματος εμπορικής διαχείρισης.
Στις δημοτικές εκλογές του 2019 συμμετείχα για πρώτη φορά ως υποψήφια με την παράταξη του Δημάρ-

χου κου Λάμπρου Μίχου, κατορθώνοντας να εκλεγώ δεύτερη σε ψήφους κερδίζο-
ντας την καθολική εμπιστοσύνη των δημοτών της πόλης μου. Κατά την τετρα-

ετή μου θητεία, και ούσα μόλις 26 ετών, διετέλεσα για 2 χρόνια Αντιδήμαρ-
χος Οικονομικών, ενώ στη συνέχεια ορίστηκα Αντιδήμαρχος Δημοσίων 
Σχέσεων & Εξωστρέφειας, θέση την οποία κατέχω έως και σήμερα.
Εν συνεχεία, αποδεχόμενη την τιμητική πρόταση του Πρωθυπουργού 
Κυριάκου Μητσοτάκη, κατήλθα στις βουλευτικές εκλογές του ΜαÞου 
του 2023 στο Δυτικό Τομέα Αθηνών, ως η νεότερη υποψήφια στο ψη-
φοδέλτιο της Νέας Δημοκρατίας συγκεντρώνοντας 10.865 ψήφους. 
Μία εντυπωσιακή επίδοση που με κατέστησε Β’ Επιλαχούσα Βου-
λευτή στην περιφέρειά μας.
Έχοντας λοιπόν υπηρετήσει με ήθος και σεβασμό το θεσμό της τοπι-

κής αυτοδιοίκησης από το 2019, συστρατεύομαι ως Υποψή-
φια Περιφερειακή Σύμβουλος Δυτικού Τομέα, στην 

προσπάθεια του Νίκου Χαρδαλιά για τη μάχη της 
Περιφέρειας Αττικής� Σας καλώ και σε αυτό το 
ταξίδι να είμαστε συνοδοιπόροι, δεσμευόμενη 
να γίνω η φωνή σας σε όλα τα θέματα που απα-
σχολούν τις γειτονιές μας στο επόμενο Περι-
φερειακό Συμβούλιο�

Πάμε όλοι μαζί την �ΑττικήBΜπροστά� Γιατί 
είναι ο τόπος μας, γιατί είναι η ευθύνη μας�
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Το βράδυ της 22ας Σεπτεμ-
βρίου ανέβηκε η θεατρική 
παράσταση «Αφιέρωμα στο 
Μονόπρακτο» 22�9�23 « των 
Δώρα Τσόγια & Ιακώβου Κα-
μπανέλη, ως ιδιαίτερο είδος 
θεατρικής γραφής στο πολι-
τιστικό κέντρο Αιγάλεω «Ελ-
ληνικό Μολύβι».
 ¸ταν μια επιτυχημένη εκ-
δήλωση που διοργανώθηκε 
από τον Σύλλογο ´ �ίλοι του 
ΠΥΡΙΤΙΔΟΠΟΙΕΙΟΥ» σε συ-
νεργασία με τον Δήμο Αιγά-
λεω και τη θεατρική ομάδα 
´ΟΝΕΙΡΟΒΑΤΕΣ».
Η εκδήλωση έγινε στο πλαί-
σιο των δράσεων του πολιτι-
στικού έργου του συλλόγου. 

ºπως χαρακτηριστικά ο Σύλ-
λογος αναφέρει: 
«Με το πολιτιστικό έργο του 
συλλόγου, σκοπός μας είναι 
να βοηθήσουμε ενεργά και 
να συμβάλουμε με ευαισθη-
σία, στην ανάληψη δραστη-
ριοτήτων, στην ανάληψη δρα-
στηριοτήτων, για την ουσια-

στική και ολοκληρωμένη πο-
λιτιστική καθημερινότητα των 
δημοτών και της πόλης μας».
Πριν την έναρξη της παρά-
στασης ο Πρόεδρος του 
συλλόγου ´�ίλοι του Πυριτι-
δοποιείου´ κ. Δημήτρης Μπέ-
σης καλωσόρισε και ευχαρί-
στησε όλους τους παρευρι-
σκόμενους που στήριξαν με 
τη συμμέτοχη τους την εκδή-
λωση.
Ο Σύλλογος ευχαρίστησε την 
κ. Χριστοδούλου Δήμητρα, 
σκηνοθέτη του θεατρικού έρ-
γου και όλους τους συντελε-
στές του. 

ƧǄκαίνια Ǆια τη Ʀημοτικƿ 
ǃιǃǌιοǉƿκη τοǖ Ʀƿμοǖ
ƣǄίων ƣναρǄǞρων�ƬαματεροǞ
Οι κάτοικοι του Δήμου Αγίων Αναργύρων-Καμα-
τερού έχουν πλέον έναν αξιόλογο χώρο για την 
επαφή τους με το βιβλίο, αφού εγκαινιάστηκε η 
Δημοτική Βιβλιοθήκη, ένα βήμα για τη δημοτική 
αρχή του Σταύρου Τσίρμπα προς την πολιτιστική, 
επιστημονική και πνευματική αναγέννηση του τό-
που.
Η Δημοτική βιβλιοθήκη έχει περίπου 8.000 τίτλοι, 
οι οποίοι συνεχώς εμπλουτίζονται με μεγάλη ποι-
κιλία επιστημονικών, ιστορικών και λογοτεχνικών 
βιβλίων, τα οποία μπορεί ο επισκέπτης είτε να τα 
δανειστεί είτε να τα μελετήσει στον όμορφο και 
πρόσφατα ανακαινισμένο χώρο.
Ταυτόχρονα ξεκινά τη λειτουργία του και ο ηλε-
κτρονικός κατάλογος όπου μέσα από την ιστοσε-
λίδα του Δήμου στη διεύθυνση : KWWSV:��DJDQ.JRY.
JU�δημοτική-βιβλιοθήκη μπορείτε να ενημερω-
θείτε με κάθε λεπτομέρεια σχετικά με τη λειτουρ-
γία και τα διαθέσιμα βιβλία.
Ο Δήμαρχος Αγίων Αναργύρων-Καματερού δή-
λωσε για το νέο απόκτημα του δήμου: «Θέλω να 
ευχαριστήσω δημόσια όλους τους συντελεστές 
αυτού του σημαντικού εγχειρήματος, καθώς και 
τους εκδοτικούς οίκους αλλά και τους δημότες 
μας που προσέφεραν βιβλία από τις ιδιωτικές συλ-
λογές τους. Στόχος μας είναι μέσα από μία ενι-
αία στρατηγική που περιλαμβάνει κάθε πτυχή της 
ζωής μας μέσα στην πόλη, να θεμελιώσουμε τη 
δημιουργία μίας νέας ιδιαίτερης πνευματικής και 
πολιτιστικής ταυτότητας που θα μας συνοδεύσει 
στην πορεία μας για την πόλη που ονειρευόμα-
στε».

Ο Δήμος Πετρούπολης ανακοινώνει για 2η 
φορά την έναρξη της Δωρεάν «�οιτητικής 
Λεωφορειακής Γραμμής» προς την Πανε-
πιστημιούπολη και την Πολυτεχνειούπολη 
�στην περιοχή Ζωγράφου�, για την εξυπηρέ-
τηση των φοιτητών που διαμένουν στην πόλη 
και σπουδάζουν στο Πανεπιστήμιο Αθηνών.
Η «�οιτητική Λεωφορειακή Γραμμή» θα ξε-
κινήσει τη Δευτέρα 2 Οκτωβρίου 2023 και 
αφορά στη μεταφορά των φοιτητών της πό-
λης προς την Πανεπιστημιούπολη – Πολυ-
τεχνειούπολη, καταρχάς με ένα δρομολόγιο, 
μόνο μετάβασης, κατά τις εργάσιμες ημέρες.
Σκοπός του Προγράμματος είναι η ταχύτερη 

και ασφαλής μεταφορά των σπουδαστών στα 
Ανώτατα Εκπαιδευτικά Ιδρύματα της χώρας.
Το λεωφορείο θα αναχωρεί καθημερινά στις 
7:30 π.μ. εκτός Σαββατοκύριακου και αργιών 
και η επιβίβαση των φοιτητών θα γίνεται από 
τα παρακάτω σημεία:
1.  Νέο Τέρμα �25ης Μαρτίου & Κ. Παλαμά�
2.  Παλαιό τέρμα �πλατεία Ηρώων Αγωνιστών 

1821�
3.  Στάση �αρμακείο �25ης Μαρτίου & Κύ-

πρου�
Για οποιαδήποτε πληροφορία, οι ενδιαφερό-
μενοι μπορούν να επικοινωνούν στα τηλέ-
φωνα: 210 5064064 & 210 5064065.

 Ξεκινά και πάλι η ∆ωρεάν «Φοιτητική 
Λεωφορειακή Γραµµή» από τον ∆ήµο Πετρούπολης

Θεατρική βραδιά από τους «Φίλους
του Πυριτιδοποιείου» στο Αιγάλεω

ΦƺΤΗΣ 
ΠΑΠΟΥΛΗΣ

ΥΠ. ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ
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Του Ανδρέα Γρίβα

Περπατώντας ∆ΥΤΙΚΑ
Ηρεµία στις αυτοδιοικητικές εκλογές
�Æ ÑοÍÍ½ χαρ¡ ÔÆ οÍ¿ÌÍηρο ÔχÆδ¿ν τον δυτÊÌ¿ §ο�
Îέα� δÊαÑÊÔτÒÔαÎÆ ¿τÊ το ÌÍίÎα τ×ν δηÎοτÊÌÒν ÆÌÍο�
ÈÒν ÆίναÊ αυτ½ τη Çορ¡ ÆËαÊρÆτÊÌ¿� �ÍÑίÛουÎÆ έτÔÊ 
ÌαÊ να ÑαραÎÆίνÆÊ� �ÑÊÌρατÆί ο ÔÆÃαÔÎ¿ς αν¡ÎÆÔα 
Ôτους υÑοÄηÇίους δηÎ¡ρχους� αÍÍ¡ ÌαÊ τους δη�
ÎοτÊÌοÁς ÔυÎÃοÁÍους� ο ÌαÖένας ÌαÊ η ÌαÖÆÎία Ì¡�
νουν τον αÈÒνα τους ÎÆ αËÊοÑρέÑÆÊα� χ×ρίς τυ�
ÎÑανοÌρουÔίÆς ½ ̈ χτυÑ½Îατα© Ì¡τ× αÑ¿ 
τη ÎέÔη τ×ν αντÊÑ¡Í×ν τους� �Í¡χÊÔτα 
έ×ς ÎηδÆνÊÌ¡ τα Ñαρατρ¡Èουδα ÌαÊ 
Æυχ½ ¿Í×ν τ×ν υÈÊÒς ÔÌÆÑτ¿ÎÆν×ν 
ÑοÍÊτÒν αÑοτÆÍÆί να ÔυνÆχÊÔτÆί 
αυτ¿ ÌαÊ Ôτους ÑÊÖανοÁς δÆÁτÆ�
ρους ÈÁρους� δηÍαδ½ ÔÆ ¿Ôους 
δÆν ÆÌÍÆÈοÁν ÎÆ το ÑÆρίÇηÎο 
��� αÑ¿ την ÑρÒτη �υρÊαÌ½� �αÊ 
ÎÊας ÌαÊ ÎÊÍ¡ÎÆ ÈÊα τÊς δηÎοτÊÌές 
ÆÌÍοÈές� η Ôτ½Íη δÆν αÑοÇÆÁÈÆÊ 
να ÆÌÇρ¡ÔÆÊ ÌαÊ τÊς ÑροÃÍέÄÆÊς 
της ÈÊα την Ì¡ÖÆ ÑÆρÊοχ½ ÈÊα τους 
υÑοÄηÇίους δηÎ¡ρχους� χ×ρίς 
αυτ¿ να ÆίναÊ ÑροÔÑ¡ÖÆÊα ÆÑη�
ρÆαÔÎοÁ Ì¡ÑοÊ×ν ½ Ñρος το ÔυÎ�
Çέρον ορÊÔÎέν×ν υÑοÄηÇί×νª

Άγιοι Ανάργυροι: Μάχη ανάµεσα σε δύο 
ικανότατους νέους
Στην πόλη αυτή που βρίσκεται στην άκρη του δυτικού τομέα, 
κατέρχονται 4 υποψήφιοι με πιθανότητες ικανοποιητικής πα-
ρουσίας όλων στο εκλογικό αποτέλεσμα αλλά με δύο μεγάλα 
φαβορί για τον δεύτερο γύρο. Ο νυν δήμαρχος κύριος Τσίρ-
μπας, με την «ΚΑΘΑΡΗ ΠΡΟΤΑΣΗ» μετά από μία ικανοποι-
ητική τετραετία με θετικό έργο σε πολλούς τομείς και ανολο-

κλήρωτα κάποια άλλα έργα που υπόσχεται ότι θα πραγμα-
τοποιήσει, όπως και κάθε εκλεγμένος δήμαρχος, θε-

ωρείται αδιαφιλονίκητος πρωταγωνιστής και των 
επαναληπτικών εκλογών.
Η στήλη θεωρεί ότι 
θα διασταυρώσει 
τελικά «τα ξίφη» 
μαζί του ο κύριος 
Σαμόλης με την πα-
ράταξή του «ΟΛΟΙ 
ΜΙΑ ΠΟΛΗ» για 
την κατάκτηση του 
δημοτικού θώκου. 
Επειδή γνωρί-
σαμε και τους 
δύο, θέλουμε 
να τονίσουμε 

ότι πρόκειται 
για εξαιρετικά 

Περπατώντας ∆ΥΤΙΚΑ∆ΥΤΙΚΑ
Ηρεµία στις αυτοδιοικητικές εκλογές
�Æ ÑοÍÍ½ χαρ¡ ÔÆ οÍ¿ÌÍηρο ÔχÆδ¿ν τον δυτÊÌ¿ §ο�
Îέα� δÊαÑÊÔτÒÔαÎÆ ¿τÊ το ÌÍίÎα τ×ν δηÎοτÊÌÒν ÆÌÍο�
ÈÒν ÆίναÊ αυτ½ τη Çορ¡ ÆËαÊρÆτÊÌ¿� �ÍÑίÛουÎÆ έτÔÊ 
ÌαÊ να ÑαραÎÆίνÆÊ� �ÑÊÌρατÆί ο ÔÆÃαÔÎ¿ς αν¡ÎÆÔα 
Ôτους υÑοÄηÇίους δηÎ¡ρχους� αÍÍ¡ ÌαÊ τους δη�
ÎοτÊÌοÁς ÔυÎÃοÁÍους� ο ÌαÖένας ÌαÊ η ÌαÖÆÎία Ì¡�
νουν τον αÈÒνα τους ÎÆ αËÊοÑρέÑÆÊα� χ×ρίς τυ�
ÎÑανοÌρουÔίÆς ½ ̈ χτυÑ½Îατα© Ì¡τ× αÑ¿ 
τη ÎέÔη τ×ν αντÊÑ¡Í×ν τους� �Í¡χÊÔτα 
έ×ς ÎηδÆνÊÌ¡ τα Ñαρατρ¡Èουδα ÌαÊ 
Æυχ½ ¿Í×ν τ×ν υÈÊÒς ÔÌÆÑτ¿ÎÆν×ν 
ÑοÍÊτÒν αÑοτÆÍÆί να ÔυνÆχÊÔτÆί 
αυτ¿ ÌαÊ Ôτους ÑÊÖανοÁς δÆÁτÆ�
ρους ÈÁρους� δηÍαδ½ ÔÆ ¿Ôους 
δÆν ÆÌÍÆÈοÁν ÎÆ το ÑÆρίÇηÎο 
��� αÑ¿ την ÑρÒτη �υρÊαÌ½� �αÊ 
ÎÊας ÌαÊ ÎÊÍ¡ÎÆ ÈÊα τÊς δηÎοτÊÌές 
ÆÌÍοÈές� η Ôτ½Íη δÆν αÑοÇÆÁÈÆÊ 
να ÆÌÇρ¡ÔÆÊ ÌαÊ τÊς ÑροÃÍέÄÆÊς 
της ÈÊα την Ì¡ÖÆ ÑÆρÊοχ½ ÈÊα τους 
υÑοÄηÇίους δηÎ¡ρχους� χ×ρίς 
αυτ¿ να ÆίναÊ ÑροÔÑ¡ÖÆÊα ÆÑη�
ρÆαÔÎοÁ Ì¡ÑοÊ×ν ½ Ñρος το ÔυÎ�
Çέρον ορÊÔÎέν×ν υÑοÄηÇί×νª

Άγιοι Ανάργυροι: Μάχη ανάµεσα σε δύο 
ικανότατους νέους
Στην πόλη αυτή που βρίσκεται στην άκρη του δυτικού τομέα, 
κατέρχονται 4 υποψήφιοι με πιθανότητες ικανοποιητικής πα-
ρουσίας όλων στο εκλογικό αποτέλεσμα αλλά με δύο μεγάλα 
φαβορί για τον δεύτερο γύρο. Ο νυν δήμαρχος κύριος Τσίρ-
μπας, με την «ΚΑΘΑΡΗ ΠΡΟΤΑΣΗ» μετά από μία ικανοποι-
ητική τετραετία με θετικό έργο σε πολλούς τομείς και ανολο-

κλήρωτα κάποια άλλα έργα που υπόσχεται ότι θα πραγμα-
τοποιήσει, όπως και κάθε εκλεγμένος δήμαρχος, θε-

ωρείται αδιαφιλονίκητος πρωταγωνιστής και των 
επαναληπτικών εκλογών.
Η στήλη θεωρεί ότι 
θα διασταυρώσει 
τελικά «τα ξίφη» 
μαζί του ο κύριος 
Σαμόλης με την πα-
ράταξή του «ΟΛΟΙ 
ΜΙΑ ΠΟΛΗ» για 
την κατάκτηση του 
δημοτικού θώκου. 
Επειδή γνωρί-
σαμε και τους 
δύο, θέλουμε 
να τονίσουμε 

ότι πρόκειται 
για εξαιρετικά 

¤ νυν δ½Îαρχος ΑÈ� 
ΑναρÈÁρ×ν��αÎατÆροÁ� 

�ταÁρος §ÔίρÎÑας
ΑÍέËανδρος 

�αÎ¿Íης

Πρόεδρος της Ένωσης
Μακεδόνων και Θρακιωτών
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ΣΥΝΕΧΕΙΑ
ΣΤ�Ν 

ΕΠΟΜΕΝ� 
ΣΕ�ΙΔΑ

ΣΥΝΕΧΕΙΑ
ΣΤ�Ν 

ΕΠΟΜΕΝ� 
ΣΕ�ΙΔΑ

αξιόλογους ανθρώπους, με 
πηγαία ευγένεια και ηθι-
κές αρχές που σπα-
νίζουν στα δημο-
τικά και πολιτιστικά 
πράγματα. Επιπρό-
σθετα, οι συνεργά-
τες τους δημοτικοί 
σύμβουλοι, νυν αντι-
δήμαρχοι ή υποψή-
φιοι της άλλης παράτα-
ξης, με στόχο τα νέα δη-
μοτικά αξιώματα είναι οι περισσότεροι επιστή-
μονες, εργαζόμενοι ή ελεύθεροι επαγγελματίες, 
που προσπαθούν να προσφέρουν αφιλοκερδώς, 
ώστε να αναβαθμιστούν ακόμα πιο πολύ οι ®γιοι 
Ανάργυροι και να βελτιωθεί ακόμα περισσότερο 
η ποιότητα ζωής των κατοίκων. ºποιος και αν 
εκλεγεί πιστεύουμε ότι θα προσπαθήσει για το 
κοινό καλό, με συνέπεια και ήθος.
Ο κύριος Θεόδωρος Μαξούρας, με την πα-
ράταξη  «ΜΑΖΙ ΓΙΑ ΜΙΑ ΝΕΑ ΑΡΧΗ» εί-

ναι ο τρίτος υποψή-
φιος δήμαρχος 

καθώς και ο 
κύριος Σκο-
λ α ρ ί κ ο ς 
της Λαϊκής 
Σ υ σ π ε ί ρ ω -
σης, με πολύ μι-
κρές όμως πιθα-

νότητες «διεμβο-
λισμού» των δύο 

πρώτων. Καλή επιτυ-
χία σε όλους��Æ¿δ×ρος �αËοÁρας

�οδ×ρ½ς �ÌοÍαρίÌος

¤ �½Îαρχος �Íίου� ¢ίÌος �Æνέτος

Ίλιον: Με την πρώτη ο Ζενέτος (;)
� ÔυÎÎαχία �Æνέτου��αÌοÁρη �ÑροηÈοÁÎÆ�
νου υÑοÄ½ÇÊου δηÎ¡ρχου ÎÆ την υÑοÔτ½ρÊËη 
της ¢έας �ηÎοÌρατίας� ÖÆ×ρ½ÖηÌÆ ηχηρ½ 
αÑ¡ντηÔη του ÆÑί τÆτραÆτίας δηÎ¡ρχου Ôτην 
υÑοÄηÇÊ¿τητα της Ìυρίας ΑÍÆÃίÛου� 
�ουÌουÃίνου� �ÆÃαί×ς τα Ñρ¡È�
Îατα αντÊÌÆÊÎÆνÊÌ¡ δÆν ÆίναÊ 
ÑανÆÁÌοÍα ÈÊα τον δ½Îαρχο� 
�Æ νοÎίÛουÎÆ ¿τÊ Öα Ìατα�
Ìτ½ÔÆÊ ¨δÊ¡ ÑÆρÊÑ¡του© το 
��� αÑ¿ την ÑρÒτη �υ�
ρÊαÌ½ ÌαÊ τη δηÎαρχία ÈÊα 

¡ÍÍη Îία τÆτραÆτία� §ην Ñαρ¡ταËη της Ìυρίας 
ΑÍÆÃίÛου� �ουÌουÃίνου Ñέραν του ÔυÛÁÈου 
της Ñου δÊÆτέÍÆÔÆ Ñρ¿Æδρος Ôτο ÑαρÆÍÖ¿ν 
του δηÎοτÊÌοÁ ÔυÎÃουÍίου ÌαÊ ÇυÔÊÌ¡ Ìα�

τέχÆÊ ένα ÆÑίÖÆτο ÃαρÁ�
ÈδουÑο Ôτα δηÎοτÊÌ¡ 

δρÒÎÆνα του δ½�
Îου �Íίου� ÑÍαÊ�
Ôί×Ôαν ÆÌÍÆÈ�
ÎένοÊ δηÎοτÊ�
Ìοί ÔÁÎÃου�
ÍοÊ ÑρÒην 

ΑντÒνης 
�αÌοÁρης

EYΑΓΓΕΛΟΣ
ΦΟΥΛΗΣ
ΙΔΙΟΚΤΗΤΗΣ
ΠΑΙΔΟΤΟΠΟΥ
SUPERLAND
ΥΠ. ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ

ΒΑΣΙΛΗΣ
ΚΑΛΛΙΑΚΜΑΝΗΣ
XEIΡΟΥΡΓΟΣ
ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΣ

ΣΤΑΥΡΟΣ 
ΜΠΟΥΡΔΑΚΗΣ
ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ 
ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΑΣ
ΥΠ. ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ
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Πετρούπολη: Σίγουρη η επανεκλογή Βλάχου
Οι διεργασίες που συντελέστηκαν στον δήμο μετά την ανάληψη της δημαρχίας 
από τον κύριο Βλάχο και οι φαινομενικά ετερόκλητες συμμαχίες της προηγού-
μενης θητείας του δείχνουν ότι το σχήμα που δημιουργήθηκε θα επικρατήσει 
ίσως πιο εύκολα τώρα. Οι παρατάξεις του κυρίου Σακούτη, του κυρίου Συλλι-
γνάκη, του κυρίου Σίμου, παλαιού δημάρχου της Λαϊκής Συσπείρωσης και του 
κυρίου Ταλιούρα, που άλλοτε απώλεσε το δημοτικό αξίωμα στις λεπτομέρειες, 
δεν φαντάζουν ικανές να ανταγωνιστούν με επιτυχία τη «ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΣΥΜΜΑ-
ΧΙΑ» του κυρίου Βλάχου. Ο τωρινός δήμαρχος έχει πετύχει τη συμπόρευση με 
μία σειρά ισχυρών τοπικών κομματικών παραγόντων του κυβερνητικού κόμμα-
τος, με αποτέλεσμα να διεκδικήσει μία νέα θητεία, με πολύ σοβαρές πιθανότη-
τες. Λαμβανομένου υπόψη του ότι και μη κεντροδεξιοί πολίτες έχουν πλαισιώ-
σει τον κύριο Βλάχο που δεν υπήρξε ποτέ συντηρητικός, μάλλον στην κεντρο-

αριστερά πάντα προσέβλεπε, κατά πάσα πιθανότητα οδεύ-
ουμε προς την επανεκλογή του. ¹σως όχι την πρώτη 

Κυριακή που θα ψηφίσουμε αλλά την επόμενη. 
Ο συνδυασμός του κυρίου Ταλιούρα διεκδι-

κεί με αξιώσεις τη δεύτερη θέση, διαθέ-
τει υποψηφίους με αναγνωρισιμότητα, 

όπως και η πάντα ισχυρή Λαϊκή Συ-
σπείρωση, με εκπρόσωπο τον κύριο 
Σίμο, που ευελπιστεί ότι θα ξανακά-
νει την έκπληξη με την παρουσία 
του στον δεύτερο γύρο. Οι επο-
χές όμως αλλάζουν, η Πετρούπολη 
μάλλον «αφυδατώνεται» από την 
πάλαι ποτέ δυνατή αριστερή παρά-
μετρό της, οπότε εκτιμούμε πως, αν 

αναμετρηθεί ο Βλάχος με κάποιον 
στον δεύτερο γύρο, αυτός θα είναι 

ο κύριος Ταλιούρας. Ως υποσημείωση 
τελική όμως ας αναφερθεί και τούτο. 
Ο κύριος Σίμος έχει συμπάθειες γενι-
κότερες ως πολιτικός και ως παρουσία 
στα δημοτικά τεκτ αινόμενα δεν έχει 

αντιπάθειες. Είναι ένας άνθρωπος με 
συμπάθειες παντούª

Του Ανδρέα Γρίβα

Περπατώντας ∆ΥΤΙΚΑ ΑνδρÊ¡να 
ΑÍÆÃίÛου � 

�ουÌουÃίνου

ÔυνÆρÈ¡τÆς του Ìυρίου �Æνέτου� ÑρÒην αντÊδ½Îαρ�
χοÊ ÌαÊ ÈÆνÊÌ¡ ÌαταρτίÔτηÌÆ ένας ÔυνδυαÔÎ¿ς ÎÆ 
αρÌÆτ¡ αËÊ¿ÍοÈους ÌαÊ έÎÑÆÊρους ÑÆρί τα δηÎοτÊÌ¡ 
Ñρ¡ÈÎατα ÑοÍίτÆς� �ÁÔÌοÍη ÆÌÍοÈ½ ÎÆ την ÑρÒτη �υ�
ρÊαÌ½ του νυν δηÎ¡ρχου� ÔίÈουρα η Ìυρία ΑÍÆÃίÛου 
Öα ÑÆτÁχÆÊ αËÊ¿ÍοÈα ÑοÔοÔτ¡� �νδÆχοÎέν×ς να Ì¡�
νÆÊ την έÌÑÍηËη� ¿Î×ς ÑοÍÍοί ÖÆ×ροÁν ¿τÊ ÆίναÊ ÔχÆ�
δ¿ν αδÁνατη η αÍÍαÈ½ του ÑοÍÊτÊÌοÁ ÔÌηνÊÌοÁ Ôτον 
δ½Îο �Íίου� ¤Ê ¡ÍÍοÊ υÑοÄ½ÇÊοÊ ÌÊν½ÖηÌαν ÈÆνÊÌ¡ ÔÆ 
χαÎηÍοÁς τ¿νους� η ̈ Α�������¬Α Π¤��© του Ìυ�
ρίου �Ñ¡τÔη ÑροÔÑαÖÆί� την ÃÍέÑουÎÆ τρίτη ÎÆ ÊÌα�
νοÑοÊητÊÌές Ä½Çους αÍÍ¡ ÎέχρÊ ÆÌÆί�

ρ½Ôτος 
�ÑατÔ½ς

αριστερά πάντα προσέβλεπε, κατά πάσα πιθανότητα οδεύ-
ουμε προς την επανεκλογή του. ¹σως όχι την πρώτη 

Κυριακή που θα ψηφίσουμε αλλά την επόμενη. 
Ο συνδυασμός του κυρίου Ταλιούρα διεκδι-

κεί με αξιώσεις τη δεύτερη θέση, διαθέ-
τει υποψηφίους με αναγνωρισιμότητα, 

όπως και η πάντα ισχυρή Λαϊκή Συ-
σπείρωση, με εκπρόσωπο τον κύριο 
Σίμο, που ευελπιστεί ότι θα ξανακά-
νει την έκπληξη με την παρουσία 
του στον δεύτερο γύρο. Οι επο-
χές όμως αλλάζουν, η Πετρούπολη 
μάλλον «αφυδατώνεται» από την 
πάλαι ποτέ δυνατή αριστερή παρά-
μετρό της, οπότε εκτιμούμε πως, αν 

αναμετρηθεί ο Βλάχος με κάποιον 
στον δεύτερο γύρο, αυτός θα είναι 

ο κύριος Ταλιούρας. Ως υποσημείωση 
τελική όμως ας αναφερθεί και τούτο. 
Ο κύριος Σίμος έχει συμπάθειες γενι-
κότερες ως πολιτικός και ως παρουσία 
στα δημοτικά τεκτ αινόμενα δεν έχει 

αντιπάθειες. Είναι ένας άνθρωπος με 
συμπάθειες παντούª

¤ δ½Îαρχος ΠÆτροÁÑοÍης� 
�τέÇανος �αÃρÊ½Í �Í¡χος

¢ίÌος �αÌοÁτης

�αÈÈέÍης �ίÎος

�¡νος 
�υÍÍÊÈν¡Ìης

�ηÎ½τρης 
§αÍÊοÁρας
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Οι κοινωνικές δράσεις του δήµου Περιστερίου
Της Ελισάβετ Σταµατίου

Ο δήμος Περιστερίου πάντα παρών 
στα κοινωνικά δρώμενα και κοντά στις 
ευάλωτες ομάδες, με τη νέα κοινωνική 
δράση «ΓΙΝΕ ΑΝΑΔΟΧΟΣ ΜΠΟΡΕΙΣ» 
προσπαθεί να διασφαλίσει την κάλυψη 
αναγκών σε τρόφιμα και απαραίτητα 
είδη διαβίωσης για οικογένειες που το 
έχουν ανάγκη.

Ειδικότερα, ο Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Μέριμνας 
και Παιδείας Αναστάσιος Θεοδωράκος, καλεί τους 
δημότες που έχουν τη δυνατότητα να συμμετέ-
χουν στο πρόγραμμα «ΓΙΝΕ ΑΝΑΔΟΧΟΣ ΜΠΟ-
ΡΕΙΣ», αναλαμβάνοντας την υποχρέωση απένα-
ντι σε ευάλωτες οικογένειες για την παροχή ει-
δών πρώτης ανάγκης. Για δηλώσεις συμμετοχής και 
πληροφορίες οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να επι-
κοινωνούν με την Κοινωνική Υπηρεσία Δήμου Πε-
ριστερίου στο τηλέφωνο 210 5701568.
Μία εξίσου σημαντική πρωτοποριακή δράση που 
υλοποιεί ο δήμος Περιστερίου είναι η παροχή βο-
ήθειας σε άπορες μονογονεϊκές οικογένειες, βοη-
θώντας τη ζωή στα πρώτα της βήματα και στηρί-
ζοντας την απόφαση μητέρων να μεγαλώσουν μό-
νες με κάθε θυσία τα παιδιά τους. Στις νέες μητέ-
ρες παρέχονται δωρεάν όλα όσα χρειάζονται για 
να φροντίσουν τα νεογέννητα παιδιά τους. Είδη 
πρώτης ανάγκης όπως βρεφικό γάλα, καροτσάκια, 
παιδικά κρεβατάκια και κούνιες, λευκά είδη και όλα 

τα απαραίτητα για να συνοδεύσουν τα πρώτα βή-
ματα της νέας ύπαρξης. Μάλιστα το βρεφικό γάλα 
και τα πάμπερς για το μωρό παρέχονται δωρεάν 
για όλο τον πρώτο χρόνο. Να επισημανθεί ότι ο 
ρουχισμός και τα βρεφικά είδη είναι καινούργια και 
υπάρχουν συνεργασίες με γνωστές εταιρείες όπως 
η CHICCO και η NESTLE.
Αρωγοί σε αυτή την προσπάθεια είναι εκπρόσω-
ποι της Εκκλησίας, του Ελληνικού Ερυθρού Σταυ-
ρού, διευθύντριες παιδικών σταθμών που έχουν 
γνώση των προβλημάτων και ενημερώνουν, ώστε 
να αγκαλιαστούν οι άπορες μητέρες και να καλυ-
φθούν οι ανάγκες τους. Ο Αντιδήμαρχος Κοινωνι-
κής Μέριμνας και Παιδείας, Αναστάσιος Θεοδω-
ράκος, ηγείται του όλου εγχειρήματος, αντιμετω-
πίζοντας την κάθε περίπτωση ξεχωριστά και δίνο-

ντας σε κάθε οικογένεια τη στήριξη που χρειάζε-
ται μετά από εμπεριστατωμένη μελέτη και την πο-
λύτιμη συνεργασία των κοινωνικών λειτουργών του 
δήμου. Ο ίδιος υπογραμμίζει ότι η πρωτοποριακή 
κοινωνική δράση «ΑΠΟ ΤΗΝ ΠΡΩΤΗ ΜΕΡΑ ΔΙ-
ΠΛΑ ΤΟΥΣ» για τις μανούλες και τα νεογέννητα 
παιδιά αποτελεί μια από τις πολλές και σημαντικές 
δράσεις που υλοποιεί με μεγάλη επιτυχία η κοινω-
νική υπηρεσία του Δήμου Περιστερίου. Επισημαί-
νει ότι είναι αξιέπαινη η διαρκής προσπάθεια που 
καταβάλλουν οι νέες μητέρες ενάντια σε όλα τα 
εμπόδια να μεγαλώσουν μόνες τα παιδιά τους και 
ο δήμος στέκεται αρωγός με κάθε τρόπο σε αυτή 
την προσπάθεια.
 Επειδή όμως ο δήμος δεν στέκεται μόνο στα 
πρώτα βήματα αλλά παρέχει την υποστήριξή του 
σε όλα τα στάδια ζωής, αξιόλογη είναι η προσπά-
θεια που γίνεται για την κάλυψη αναγκών φοιτητών 
που σπουδάζουν σε άλλη πόλη. Έτσι λύνεται ένα 
σημαντικό θέμα των γονέων που θέλουν να δουν 
τα παιδιά τους να σπουδάζουν αλλά δεν έχουν 
την οικονομική δυνατότητα να τα στηρίξουν στη 
νέα τους φοιτητική ζωή. Έτσι καλύπτονται οι ανά-
γκες φοιτητών που προέρχονται από μονογονεϊ-
κές οικογένειες, άνεργους γονείς ή με χαμηλό ει-
σόδημα και σπουδάζουν σε ΤΕΙ ή ΑΕΙ άλλης πόλης. 
Το πρόγραμμα ονομάζεται «ΣΕ ΕΧΩ ΕΝΝΟΙΑ» 
και κάθε μήνα σε 27 πόλεις, όπως Χανιά, Καλαμάτα, 
Ξάνθη, Γιάννενα, οι Περιστεριώτες φοιτητές λαμβά-
νουν πακέτα με όλα τα είδη πρώτης ανάγκης, όπως 
τρόφιμα, είδη υγιεινής και άλλα. 

Με σύνθημα ότι «τίποτα 
δεν πετιέται και τα πάντα 
ανακυκλώνονται» στο 
Περιστέρι, με την εποπτεία 
της υπεύθυνης Αντιδημάρχου 
Περιβάλλοντος και Πολιτικής 
Προστασίας κ. Μαίρης 
Τσιώτα, άνοιξε ένα πρότυπο 
κέντρο περιβαλλοντικής 
ευαισθητοποίησης, 
το Πράσινο Σημείο 
του δήμου, το οποίο 
ευελπιστεί να μάθει 
στους δημότες και 
τους  επισκέπτες 
την αξία της 
ανακύκλωσης αλλά 
και τον σωστό 
τρόπο με τον οποίο 
αυτή πρέπει να 
πραγματοποιείται. 

Το 1ο Πρότυπο Πάρκο Πε-
ριβαλλοντικής Εκπαίδευ-
σης, πρώην πάρκο «Σπα-
στήρα», στην οδό Πελα-
σγίας 90 άνοιξε τις πύλες 
του στις αρχές του Ιουνίου, 
με μία μεγάλη γιορτή. 

Επρόκειτο για έναν «μπα-
ζότοπο» που μετατράπηκε 
σε Πρότυπο Πάρκο Πε-
ριβαλλοντικής Εκπαίδευ-
σης. Αγοράστηκε μετά 
από ενέργειες της Δημο-
τικής Αρχής του Ανδρέα 
Παχατουρίδη και εν συ-
νεχεία σε λιγότερο από 
ένα χρόνο, κατάφερε να 
τον μετατρέψει σε πάρκο 

πρασίνου, εκπαίδευσης, 
άθλησης, παιχνιδιού και 
συλλογής ανακυκλώσιμων 
υλικών.
Στα «εγκαίνια» του πάρκου 
πραγματοποιήθηκαν ξε-

χωριστές δράσεις για το περιβάλ-
λον με πρωταγωνιστές τους χιλιά-
δες μαθητές της πόλης που πήραν 
μέρος στον διαγωνισμό «Πάμε Ανα-
κύκλωση» της Διεύθυνσης Περιβάλ-
λοντος & Ποιότητας Ζωής του Δή-
μου Περιστερίου και με τη βράβευση 
πολλών νηπιαγωγείων και δημοτικών 
σχολείων για τις επιδόσεις τους στην 
ανακύκλωση.
Η αρμόδια Αντιδήμαρχος Μαίρη 
Τσιώτα – Μάρκου, εξέφρασε ανοι-
κτά τις ευχαριστίες προς τους ερ-
γαζόμενους και τα στελέχη της Δι-
εύθυνσης Περιβάλλοντος και Ποιό-
τητας Ζωής για το γεγονός ότι σε 
χρόνο ρεκόρ δημιούργησαν ένα 

πρότυπο πάρκο περιβαλλοντικής 
εκπαίδευσης. Πρόκειται για μία και-
νοτομία του δήμου Περιστερίου και 
της Διεύθυνσης Περιβάλλοντος, με 
περισσότερα από 30 ρεύματα ξε-
χωριστής ανακύκλωσης, υπαίθριο 
γυμναστήριο, παιδική χαρά και δρώ-
μενα για παιδιά καθ’ όλη τη διάρκεια 
του χρόνου, καθώς και σταθμό ηλε-
κτρικής φόρτισης οχημάτων.
Εδώ και χρόνια άλλωστε το Περι-
στέρι έχει θέσει ως υψηλή προτεραι-
ότητα τον τομέα της καθαριότητας. 
Με καθημερινή αποκομιδή απορ-
ριμμάτων 24 ώρες το 24ωρο, με έξ-
τρα δορυφορικά οχήματα σε 3 βάρ-
διες, για έκτακτες ανάγκες, με οδο-
καθαρισμό καθημερινά με 3 βάρδιες 
το 24ωρο, με αποκομιδή ογκωδών 
αντικειμένων και πρασίνων καθημε-
ρινά σε 3 βάρδιες το 24ωρο, με υπο-
στήριξη και καθαριότητα σε 10 λαϊ-
κές αγορές την εβδομάδα, με πρό-
γραμμα πλύσης των κάδων απορριμ-
μάτων καθημερινά σε δύο βάρδιες, 
με καθημερινά πλυσίματα σε πλα-
τείες, πεζοδρόμους, παιδικές χαρές 
και κοινόχρηστους χώρους και με 
συνεχείς καθαρισμούς κι απολυμάν-
σεις φρεατίων όμβριων υδάτων.

Ένα πρωτοποριακό «Πράσινο Σημείο» στο Περιστέρι

Τσιώτα, άνοιξε ένα πρότυπο 
κέντρο περιβαλλοντικής 

Το 1ο Πρότυπο Πάρκο Πε-
ριβαλλοντικής Εκπαίδευ-
σης, πρώην πάρκο «Σπα-
στήρα», στην οδό Πελα-
σγίας 90 άνοιξε τις πύλες 
του στις αρχές του Ιουνίου, 
με μία μεγάλη γιορτή. 

Επρόκειτο για έναν «μπα-
ζότοπο» που μετατράπηκε 
σε Πρότυπο Πάρκο Πε-
ριβαλλοντικής Εκπαίδευ-
σης. Αγοράστηκε μετά 
από ενέργειες της Δημο-
τικής Αρχής του Ανδρέα 
Παχατουρίδη και εν συ-
νεχεία σε λιγότερο από 
ένα χρόνο, κατάφερε να 
τον μετατρέψει σε πάρκο 

πρασίνου, εκπαίδευσης, 
άθλησης, παιχνιδιού και 
συλλογής ανακυκλώσιμων 
υλικών.
Στα «εγκαίνια» του πάρκου 
πραγματοποιήθηκαν ξε-
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Οι ανάγκες των πολιτών είναι ανάγκες όλων µας- 
προτάσεις για ενα σύγχρονο, «έξυπνο» Περιστέρι

Του Βαγγέλη Γιακουµή
υποψήφιου δηµοτικού συµβούλου 
Περιστερίου

Εμείς στο Περιστέρι, έχουμε ανεβάσει 
τον  πήχη πολύ ψηλά εδώ και πολλά 
χρόνια και έχουμε συνηθίσει σε 
μια ποιότητα ζωής που εξασφαλίζει 
κατά κάποιον τρόπο τις ανάγκες της 
καθημερινότητας των συμπολιτών μας. 

Ο δήμαρχος της πόλης Ανδρέας Παχατουρίδης 
εδώ και 20 χρόνια με άοκνες προσπάθειες καθη-
μερινά πασχίζει για την βελτίωση των συνθηκών 
της ζωής των συμπολιτών του.
Το Περιστέρι βρίσκεται στο κατώφλι μιας νέας 
ελπιδοφόρας πενταετίας 2023-2028. Έχουν εξα-
σφαλιστεί χρήματα για μεγάλα έργα που βελτιώ-
νουν ακόμα περισσότερο τη ζωή των πολιτών. Δύο 
υπερσύγχρονα υπόγεια γκαράζ και χώροι στάθ-
μευσης που θα ελευθερώνουν δρόμους και πε-
ζοδρόμια από τα σταθμευμένα αυτοκίνητα αλλά 
και έργα πολιτισμού όπως το υπερσύγχρονο Μέ-
γαρο πολιτισμού στη θέση της της παλιάς «ξυλο-
τεχνίας» που ήδη γκρεμίστηκε. 
Ωστόσο οι κοινωνίες αλλάζουν και μεταμορφώ-
νονται,  οι παλιές ανάγκες γρήγορα ξεπερνιούνται 
και στη θέση τους δημιουργούνται νέες,  οι οποίες 
πρέπει γρήγορα να λύνονται προτού γιγαντωθούν 
και δημιουργήσουν  άλλου είδους ζητήματα όπως 

αποκλεισμού, κοινωνικής ανισότητας, φτώχειας και 
διακρίσεων.
Ο κόσμος συνεχώς μεταβάλλεται η Ευρώπη αλλά-
ζει και οι πόλεις επιβάλλεται να ανταποκριθούν σε 
αυτές τις ραγδαίες μεταβολές . 
Επομένως χρειάζεται να βρούμε λύσεις που θα ται-
ριάζουν σε κάθε περίπτωση ξεχωριστά προκειμέ-
νου να μην δημιουργούνται ζητήματα που αφο-
ρούν και τις σχέσεις των πολιτών μεταξύ τους. 
Μερικές ιδέες και προτάσεις τις οποίες καταθέτω 
μπορούν και πρέπει να βρουν την κατάλληλη 
εφαρμογή έτσι ώστε να συμβαδίσουμε με τις αλ-
λαγές και τις ανάγκες των πολιτών. 
Οι σύγχρονες πόλεις πρέπει να παρέχουν στους 
πολίτες τους ποιοτικές υπηρεσίες και ευκολίες:
1. Μεταφορές: Αποτελεσματικά και βιώσιμα συ-
στήματα μεταφοράς, όπως μαζική μεταφορά, πο-
δηλατοδρόμους και πεζοδρόμους, για να διευκο-
λύνουν τη μετακίνηση των πολιτών.
2. Υγεία: Πρόσβαση σε υψηλής ποιότητας υγειο-
νομική περίθαλψη και νοσοκομεία.
3. Εκπαίδευση: Εκπαιδευτικά ιδρύματα και προ-
γράμματα για την ανάπτυξη των δεξιοτήτων των 
πολιτών.
4. Κατοικία: Προσιτή και ασφαλής στέγαση.
5. Περιβάλλον: Βιώσιμη πολεοδομία και προ-
στασία του περιβάλλοντος.
6. Ασφάλεια: Ασφάλεια και προστασία από το 
έγκλημα.

7. Ψυχαγωγία: Ποικιλία «αναψυκτικών»δραστη-
ριοτήτων και πολιτιστικών εκδηλώσεων.
8. Ψηφιακή υποδομή: Πρόσβαση στον ψηφι-
ακό κόσμο μέσω γρήγορου διαδικτύου και ψηφι-
ακών υπηρεσιών. Στο Περιστέρι ήδη έχουμε ανά-
λογες υπηρεσίες από τις οποίες οι πολίτες δι-
εκπεραιώνουν σημαντικές ανάγκες με ψηφιακό 
τρόπο.
9. Συμμετοχή: Δημοκρατικές διαδικασίες και ευ-
καιρίες για τη συμμετοχή των πολιτών στη λήψη 
αποφάσεων.
10. Κοινωνική πρόνοια: Υποστήριξη για τις ανά-
γκες των ευάλωτων και αποκλεισμένων ομάδων.
Οι πόλεις πρέπει επίσης να επιδιώκουν τη βιώ-
σιμη ανάπτυξη, την προστασία του περιβάλλοντος 
και την προώθηση της κοινωνικής συνοχής για να 
βελτιώσουν την ποιότητα ζωής των πολιτών τους.
Για όλα αυτά τα μικρά και μεγάλα θέλω να συμ-
βάλλω από τη δική μου πλευρά προκειμένου να 
ωφεληθούμε όλοι μαζί στο Περιστέρι που ζούμε. 
Στις δημοτικές εκλογές στις 8 Οκτωβρίου επιζητώ 
την εμπιστοσύνη των συμπολιτών μου έτσι ώστε 
την επόμενη μέρα να μπορέσουμε με ενότητα, με 
σύνεση, με συνεργασία, και κυρίως με πνεύμα αλ-
ληλοκατανόησης και σεβασμού να αναδείξουμε 
την πόλη μας και τους κατοίκους της στη νέα 
εποχή που έρχεται και δεν περιμένει .
Με την κοινωνία μπροστά προχωράμε για να ανα-
δείξουμε την πόλη μας το Περιστέρι που αγαπάμε.
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